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Novovčelnický 
 zpravodaj

červenec a srpen 2011

Město Nová Včelnice
pořádá

MEDOBRANÍ
řemeslný jarmark

20. srpna 2011
Nová Včelnice, náměstí
Program:
10 h. - Zahájení výstavy o včelařství, 
 „Strašidýlka Vítězslavy Klimtové“ 
 a ocenění dětských výtvarných prací 
  „Medová Včelnice“ (Nechyba)
13 h. - Kejklířské vystoupení (náměstí)
14 h. - Babouci (u Nechyby)
16 h. - Kejklířské vystoupení (náměstí)
17 h. - Počátecká dechovka (u Nechyby)
20 h. - Generace (u Nechyby)
22 h. - Ohňostroj (náměstí)

Projekt je realizován v rámci 
grantu Jihočeského kraje

Změna programu vyhrazena.   Bližší informace na plakátech.
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Zastupitelstvo města schvaluje:
•	 Navýšit	 příspěvek	 na	 provoz	 pro	 PO	 MŠ	 Nová	
Včelnice	 o	 částku	 49.471,-	 Kč	 z	 důvodu	 výměny	
poškozeného	kotle.

•	 Rozpočtovou	změnu	č.	2/2011.
•	 Firmu	Staviservis	 spol.	 s	 r.	o.,	 Jindřichův	Hradec	
jako	nejvhodnějšího	uchazeče	o	veřejnou	zakáz-
ku	na	akci:	 „Kanalizační	 sběrač	v	Nové	Včelnici“	
za	cenu	71.507,-	Kč	bez	DPH.

•	 Firmu	Strabag,	a.s.,	Pelhřimov	jako	nejvhodnější-
ho	uchazeče	o	veřejnou	zakázku	na	akci:	„Výstav-
ba	 oddílné	 kanalizace	 –	 Za	 Kozlovkou“	 za	 cenu	
822.627,-	Kč	bez	DPH.

•	 Směrnici	 č.	 2/2011	 Pravidla	 pro	 zadávání	 veřej-
ných	zakázek	Městem	Nová	Včelnice	s	účinností	
od	1.	6.	2011.

•	 Smlouvu	 o	 poskytnutí	 grantu	 SD/OEZI/335/11	
z	Grantového	programu	Podpora	živé	kultury	na	
akci	„Novovčelnická	Etynka“	ve	výši	30	000	Kč.

•	 Smlouvy	 o	 dílo	 s	 firmou	 IPlefekt	 s.r.o.,	 Praha	 5	
a	Městem	Nová	 Včelnice	 k	 provedení	 projektu:	
„Výstavba	muzea	včelařství	a	infocentrum“	z	Re-
gionálního	operačního	programu	Jihozápad	s	tím,	
že	 jedna	½	ceny	díla	bude	uhrazena	po	předání	
jednotlivých	částí	díla	a	druhá	½	bude	vyplacena	
po	obdržení	dotace	na	plánovanou	akci.		

•	 Dohodu	o	spolupráci	s	MEDIA	MARKETING	SEVI-
CES	a.s.	pro	akci	„Novovčelnická	Etynka“.	

•	 Smlouvu	 o	 nájmu	 nebytových	 prostor	 s	 firmou	
BEST	 FIN	 PLUS	 spol.	 s.r.o.	 o	 velikosti	 12,70	m2,	
v	1.	patře	v	objektu	Domu	služeb	na	dobu	neur-
čitou	od	1.	6.	2011	za	účelem	rozšíření	kanceláře,	
za		roční	nájemné		ve	výši		3.581,-	Kč.

•	 Přidělení	 bytu	 č.	 12	 o	 velikosti	 1+0	 první	 kate-
gorie	 v	domě	čp.	 517,	 Za	Kozlovkou,	Nová	Včel-
nice		panu	Janu	Vaňáskovi	na	dobu	neurčitou	od	
1.7.2011	za	měsíční	nájemné	z	plochy	bytu	ve	výši		
1.400,-	Kč.

•	 Smlouvu	 o	 zřízení	 věcného	 břemene	 č.	 1017	 C	
11/17,	 která	 bude	 uzavřena	 mezi	 Pozemkovým	
fondem	České	republiky	a	Městem	Nová	Včelni-
ce,	kterým	jsou	zatíženy	pozemky	parcelního	čís-
la	1014/1	díl	2	a	1531	díl	1	v	k.ú.	Nová	Včelnice	
pro	akci:	„Kanalizace	a	vodovod	Stará	Včelnice“.	

•	 Prodej	pozemku	v	k.	ú.	Nová	Včelnice	označené-

ho	v	geometrickém	plánu	č.	862-102/2011,	který	
vypracovala	 firma	Geodetická	 kancelář	Hoška	 –	
Komárek	jako	nově	vzniklá	parcela	č	730/27	o	vý-
měře	115	m2	manželům	Janě	a	Petrovi	Kaškovým.

•	 Prodej	pozemku	v	k.	ú.	Nová	Včelnice	označené-
ho	 v	 geometrickém	plánu	 č.	 861-77/2011,	 který	
vypracovala	 firma	Geodetická	 kancelář	Hoška	 –	
Komárek	díl	 „b“	o	výměře	2	m2	oddělený	z	par-
cely	 č.	238/49	manželům	 Jiřímu	a	 Jaroslavě	Lin-
hartovým.

•	 Prodej	pozemku	v	k.	ú.	Nová	Včelnice	označené-
ho	v	geometrickém	plánu	č.	856-38/2011,	který	
vypracovala	 firma	Geodetická	 kancelář	Hoška	 –	
Komárek	díl	 „a“	o	 výměře	7	m2	oddělený	 ze	 st.	
parcely	č.	154/2	paní	Lence	Novákové.		

•	 Zřídit	věcné	břemeno	chůze,	 jízdy,	vedení	vodo-
vodní	a	kanalizační	přípojky	k	domu	č.p.	384	jako	
úplatné	ve	výši	500,-	Kč.

•	 Poskytnout	příspěvek	na	opravu	varhan	v	kostele	
Nanebevzetí	Panny	Marie	ve	výši	40.000,-	Kč.

•	 Vyvěsit	 záměr	 na	 pronájem	 budovy	 č.p.	 478	
v	Nové	Včelnici	na	dobu	neurčitou	od	1.	7.	2011	
se	14ti	denní	výpovědní	lhůtou.

Zastupitelstvo města bere na vědomí:
•	 Zprávu	o	kontrole	plnění	usnesení.
•	 Dohodu	o	ukončení	smlouvy	o	nájmu	nebytových	
prostor	s	hudební	školou	YAMAHA	a	to	místnosti	
o	velikosti	12,70	m2,	v	I.	patře	v	objektu	Domu	slu-
žeb	v	Nové	Včelnici	k	31.	5.	2011.

•	 Dohodu	 o	 ukončení	 nájemní	 smlouvy	 na	 byt	 č.	
12	v	domě	zvláštního	určení	spanem	Františkem	
Zdeňkem	30.	6.	2011.

•	 Dohodu	o	ukončení	nájemní	smlouvy	na	byt	č.	1	
na	 Masarykově	 náměstí	 čp.	 31	 v	 Nové	 Včelnici	
s	panem	Jiřím	Kolářem	k	30.	6.	2011.

•	 Výroční	 technickohospodářskou	 zprávu	 provo-
zovatele	 vodohospodářské	 infrastruktury	města	
Nová	Včelnice	za	rok	2010.

•	 Zprávu	kontrolního	výboru.

Nemáte posečeno	 kolem	vašeho	domu	a	nelíbí	
se	 vám	 to?	 Zjistěte	 si	 skutečného	 vlastníka	
–	město	jím	být	nemusí.	

  Informace ze 7. zasedání Zastupitelstva města Nová Včelnice,
  konaného dne 8. 6. 2011  
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Město Nová Včelnice nabízí k pronájmu 
níže uvedený byt.
Byt	bude	volný	k	pronajmutí	ihned.
Specifikace nabízeného bytu:
Místo:	Nová	Včelnice;	Ulice:	Masarykovo	náměstí;	
Dům	číslo	popisné:	31;	Číslo	bytu	1;	
Kategorie	bytu:	I;	Přízemí,	Velikost	bytu	1	+	0
Skladba	bytu:	pokoj	24,00	m2,	chodba	3,90	m2,	kou-
pelna	4,63		m2,	WC	1,19	m2.
Nájemné:
měsíční	nájemné	z	plochy	bytu															1	787		Kč
měsíční	nájemné	z	vybavení	bytu														241		Kč
(vybavení	bytu	tvoří	kuchyňská	linka,	digestoř,	elek-
trický	sporák,	plynový	kotel	Buderus)
zálohy	spojené	s	užíváním	bytu																		430		Kč
(jedná	se	o	zálohy	na	spotřebovanou	el.	energii	ve	
společných	 prostorách,	 spotřebu	 teplé	 a	 studené	
vody)

Podmínky veřejné soutěže:
1.	Zájemce	nabídne	výši	měsíčního	nájmu	za	byt.
2.	Zájemce	 musí	 mít	 vyrovnány	 všechny	 závazky	
vůči	městu.

3.	Smlouva	bude	uzavřena	na	dobu	určitou-	 jeden	
rok	s	možností	přednostního	prodloužení	nájem-
ního	vztahu.

4.	Složení	peněžních	prostředků	ve	výši	 trojnásob-
ku	 měsíčního	 nájemného	 	 a	 úhrady	 za	 plnění	
poskytovaná	 v	 souvislosti	 	 užíváním	 bytu	 musí	
být	 zaplaceno	 jednorázově	 při	 podpisu	 nájemní	
smlouvy.

5.	Nabídka	 musí	 obsahovat	 čestné	 prohlášení	 zá-
jemce,	 že	 nemá	 uzavřenou	 nájemní	 smlouvu	 s	
jiným	 subjektem,	 nevlastní	 nemovitost	 bytové-
ho	charakteru	a	není	uživatelem	bytu	bytového	

družstva.
6.	Soutěže	 se	mohou	 zúčastnit	 i	 současní	 nájemci	
bytů	 ve	 vlastnictví	Města	Nová	Včelnice,	 pokud	
při	vítězství	v	soutěži	ukončí	nájem	ve	stávajícím	
bytě.

7.	Zájemci	s	trvalým	pobytem	v	Nové	Včelnici	bude	
při	 cenovém	 vyhodnocení	 nabídek	 zvýhodněn	
proti	ostatním	o	koeficient	1,1	(jeho	cenová	na-
bídka	se	zvýší	o	10%)

8.	Nabídka	bude	podána	v	uzavřené	obálce	a	ozna-
čena	v	 levém	horním	 rohu	heslem	 :	„Byt č. 1 – 
čp. 31“ na	podatelnu	Městského	úřadu,	I.	patro,	
dveře	č.4	.

9. Uzávěrka podaných nabídek do 8. 7. 2011 do 
12. 00 hodin.

Upozorňujeme zájemce na další náklady spojené 
s užíváním bytu:
Odběr	 elektřiny	 v	 bytě	 (	 cca	 400,-	 Kč)	 –	 nájemce	
uzavře	smlouvu	o	dodávce	elektřiny.
Odběr	zemního	plynu	v	bytě	(	cca	1.200,-	Kč)	–	ná-
jemce	 uzavře	 smlouvu	 o	 dodávce	 zemního	 plynu	
s	dodavatelem.
Záměr	 se	 vyhlašuje	 zveřejněním	 na	 úřední	 desce	
Městského	úřadu,	Komenského	386,	 378	42	Nová	
Včelnice	 a	 na	 internetové	 stránce	 Města	 nová	
Včelnice	www.vcelnice	 .cz	 -Městský	úřad	–	úřední	
deska.	V	případě	zájmu	o	doplnění	informací	o	nabí-
zeném	bytě,	se	obracejte	na	paní	Biernatovou	byt.	
hospodářství	tel:	384	371	326	
Město	Nová	Včelnice	 jako	vyhlašovatel	záměru	na	
pronájem	 bytu	 ve	 vlastnictví	 města	 si	 vyhrazuje	
právo	odmítnutí	všech	nabídek	a	případné	vyhláše-
ní	nového	záměru.

Hřebík Jaroslav, starosta města

Palivové dříví

Sdělujeme	občanům,	že	ve	
společnosti	Etko	 v	Nové	
Včelnici	 je	 na	 prodej	
palivové	 dříví	 -	 5	 m3	

olše	 a	 5	m3	 lípy,	 jedná	
se	 o	 měkké	 dřevo,	 za	
které	 je	stanovena	cena	
700,-	Kč/m3.	

Ordinační hodiny 
MUDr. Jaroslava Letochy

Ortopedická ambulance Počátky
každý	čtvrtek		7	-	12.30	
-	objednání	na	tel:	565	495	006		Po	-	Pá	7	-	15
Ortopedie Kamenice nad Lipou
Každý	čtvrtek	14	-	17	
-	objednání	na	tel:	565	434	373	
-	lékárna	na	náměstí	-	Po	-	Pá		8	-	16

  Pronájem bytu ve vlastnictví města Nová Včelnice  
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Co vás vedlo k tomu, abyste kandidoval do zastu-
pitelstva města?
Byl	jsem	osloven,	zda	nechci	kandidovat	a	vzhledem	
k	tomu,	že	jsem	měl	pocit,	že	některé	věci	v	chodu	
města	by	bylo	možné	a	vhodné	řešit	 jiným	způso-
bem,	využil	jsem	po	delším	zvažování	této	nabídky	
a	pokusil	se	tak	přispět	k	prosazování	názorů,	které	
já	 a	moje	 okolí	 považujeme	 za	 správné.	 Prostě	 jít	
zkusit	 sám	 pro	město	 něco	 udělat,	 než	 jen	 doma	
přemýšlet	o	tom,	co	mělo	být	uděláno.

Jste lékař, to je profese, která je velice náročná, 
omezuje vás nějakým způsobem tato profese ve 
výkonu spojeném s funkcí zastupitele města?
Není	jednoduché	skloubit	vše	dohromady,	tedy	prá-
ci	v	nemocnici,	zde	v	zastupitelstvu,	rodinu,	koníčky.		
Navíc	 je	 situace	 nyní	 trochu	 komplikována	 větším	
pracovním	vytížením	při	delší	dobu	trvající	pracov-
ní	neschopnosti	jednoho	z	kolegů.		Jinak	se	snažím	
omezit	služby	v	nemocnici	v	den	jednání	zastupitel-
stva,	poradních	sborů	či	 jiných	aktivit	v	souvislosti	
s	postem	zastupitele.	Kolegové	mi	v	tomto,	v	rámci	
možností,	vycházejí	vstříc.			

Jste členem kontrolního výboru, co si pod tímto 
pojmem můžeme představit? Jakou činnost výbor 
zajišťuje?		
Kontrolní	 výbor	 kontroluje	 plnění	 usnesení	 zastu-
pitelstva,	 dodržování	 právních	 předpisů	 ostatními	
výbory	a	obecním	úřadem	na	úseku	samostatné	pů-
sobnosti	a	plní	i	další	úkoly,	jimiž	ho	zastupitelstvo	
pověří.	Jeho	zřízení	je	ze	zákona	povinné	–	tolik	pří-
ručka.	V	praxi	to	znamená	např.	kontrolu	 	činnosti	
městské	policie,	plnění	usnesení,	využítí	Grantu	na	
podporu	města,	 dodržování	 časových	 termínů	 při	
rozvoji	a	opravách	města	dodavatelskými	subjekty	
aj.	

Myslíte si, že máte dostatečný přehled o dění a po-
třebách našeho města?
Ačkoli	pracuji	v	Pelhřimově	a	v	práci	trávím	hodně	
času,	myslím	si,	že	mám	celkem	přehled	o	tom,	co	
se	 ve	 Včelnici	 děje.	 Řadu	 informací	 získávám	 pří-
mo,	mnohem	více	však	zprostředkovaně	díky	rodi-
ně,	přátelům,	ostatním	zastupitelům.		S	potřebami	

města	je	to	dle	mého	názoru	složitější.	 	Každý	mů-
žeme	vidět	priority	v	něčem	jiném.		Někdo	dá	před-
nost	čistým	chodníkům,	opraveným	silnicím,	upra-
vené	 zeleni,	 někdo	by	 naopak	 raději	 vyřešil	 kauzu	
zámek,	Nechyba,	bufet	apod.	Rozhodně	by	se	mělo	
o	 těchto	 potřebách	 nahlas	 mluvit.	 Zastupitelstvo	
má	určité	představy,	co	by	se	mělo	či	mohlo	ve	Včel-
nici	zlepšit,	ale	dle	mého	názoru	často	chybí	reflexe	
od	občanů.	Jen	se	potom	dodatečně	dovídáme,	co	
jsme	si	to	„zase	odhlasovali	za	nesmysl“.

Co je vám na funkci zastupitele příjemné a co na-
opak?
Začnu	tím	druhým.	V	podstatě	3	věci:
1.	 Politikaření	(i	když	bez	toho	se	bohužel	ani	 	ko-
munální	politika	neobejde)	–	měl	jsem	představy,	že	
jdeme	všichni	jedním	směrem	za	„	slávou	a	prospe-
ritou	obce“,	že	je	jedno,	jestli	jsme	„černí	nebo	bílí,	
bohatí	či	chudí“	apod.	Ale	ono	to	neplatí.	Leckdo	si	
hraje	na	svém	písečku,	osobní	neshody	znemožňují	
aktivní	fungování	celku	aj.
2.	 Peníze	–	když	z	rozpočtu	města	odečtete	nutné	
položky,	 moc	 na	 další	 investice	 už	 nezbývá.	 Mož-
nosti	získání	peněz	u	různých	fondů	tu	sice	jsou,	ale	
výtěžnost	není	taková,	jakou	by	si	každý	z	nás	před-
stavoval.
3.	 Občané	–	ocenil	bych	větší	 zájem	o	 jednání	 za-
stupitelstva,	více	připomínek	k	návrhům,	postřehů	
„	z	druhé	strany“.	
Příjemné	je	to,	že	mám	možnost	pokusit	se	ovlivnit	
chod	města	podle	svého	nejlepšího	vědomí	a	svě-
domí.	Je	dobrou	zkušeností	podívat	se	na	problémy	
i	z	postu	těch,	kteří	je	mají	řešit.	Rozhodně	je	to	slo-
žitější,	než	jen	kritizovat	něco,	o	čem	má	člověk	lec-
kdy	jen	velmi	omezené	a	jednostranné	informace.

Co byste vy sám jako občan chtěl pro město nej-
více prosadit? A z pozice zastupitele věříte, že je 
to reálné? 
Já	osobně	nemám	velké	plány	stran	města	-	 	např.	
udělat	ze	zámku	lázně,	z	Nechyby	4	hvězdičkový	ho-
tel	apod.	To	by	samozřejmě	bylo	pěkné,	ale	v	těchto	
otázkách	 je	bohužel	město	 z	 velké	části	 závislé	na	
zájmu	a	investičních	záměrech	podnikatelů	a	nemá	
finanční	 prostředky	 k	 samostatnému	 vyřešení	

  Setkání se zastupiteli

V letním dvojčísle si „horké křeslo“ pro zastupitele vyzkoušel MUDr. Jaroslav Letocha, který je v městském 
zastupitelstvu poprvé.
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těchto	dlouhodobých	problémů.	Pro	 začátek	bych	
preferoval	spíše	drobnější	a	reálnější	cíle.	Vyřešení	
problému	městské	policie	-		zkvalitnění	jejích	služeb	
nebo	v	opačném	případě	její	zrušení.	Sám	bych	dal	
přednost	druhé	variantě,	protože	dle	mého	názoru	
náklady	neodpovídají	efektivitě.	Téma	městské	po-
licie	určitě	potřebuje	hlubší	rozbor,	názory	se	různí.	
Přivítal	bych	větší	konkrétní	angažovanost	občanů	
na	dění	a	plánech	města,	omezování	znečišťování	a	
ničení	majetku	města	sankcionováním	jedinců,	ale	i	
např.	nedbalých	majitelů	psů	apod.	Otázkou	zůstá-

vá,	zda	se	to	podaří.	Záleží	i	na	každém	z	nás,	co	je	
schopen	a	ochoten	pro	město	udělat.	

Redakční rada děkuje za rozhovor

Další	pořadí	členů	zastupitelstva	pro	jednotlivá	čísla	
zpravodaje:
Září	–	Mgr.	Maříková	Jana
Říjen	–	Poslušný	Pavel
Listopad	–	Ing.	Rataj	Lumír
Prosinec	–	Váňa	Miroslav

  MO STP informuje - květen 2011

Ohlédnutí …
Ve	středu	1.	června	výbor	MO	
řešil	 zajištění	 úkolů	 o	 prázd-
ninách	 a	 upřesnili	 jsme	akce	
na	2.	pololetí	s	tím,	že	dál	bu-
deme	jezdit	do	bazénu	v	Tře-
boni	a	do	Horáckého	divadla	

v	Jihlavě,	že	nepojedeme	na	podzimní	zájezd	a	ne-
bude	asi	ani	podzimní	posezení	s	hudbou.	V	červnu	
pokračovalo	cvičení	žen,	přáli	 jsme	5ti	 jubilantům,	
ve	čtvrtek	16.	června	jsme	jeli	do	bazénového	kom-
plexu	wellnesscentra	Lázní	Aurora	v	Třeboni;	opět	
bylo	málo	zájemců	z	Nové	Včelnice	a	tak	s	námi	jeli	
nečlenové	z	Kamenice	n.L.	V	úterý	21.	června	jsme	
byli	na	posledním	představení	sezony	v	HD	Jihlava,	
na	světoznámém	muzikálu	„Hello	Dolly“.	V	sobotu	

25.	června	jelo	několik	našich	členů	na	týdenní	po-
byt	organizovaný	okresní	organizací	STP	v	penzionu	
„Athéna“	 v	 Suchém	u	Boskovic;	 řada	našich	 členů	
jezdí	také	na	další	oficiálně	neorganizované	pobyty.	
Aktuálně …
O	 prázdninách	 budeme	 připravovat	 další	 sezonu	
v	HD	Jihlava	a	navštívíme	jubilanty.	Výbor	se	sejde	
až	ve	středu	7.	září,	ve	čtvrtek	22.	září	pojedeme	do	
bazénu	Lázní	Aurora	v	Třeboni.	
Dál	 budeme	 očekávat	 zdůvodnění,	 proč	 nám	 byla	
v	prosinci	 zamítnuta	 žádost	o	příspěvek	na	 činnost	
a	 proč	 nám	 také	 byly	 zamítnuty	 4	 žádosti	 o	 grant	
Města.	Faktem	je,	že	nové	zastupitelstvo	Města	pra-
cuje	v	režimu	„utajení“	a	oproti	minulosti	nebyl	zve-
řejněn	seznam	žádostí	o	grant	Města	a	jeho	výsledky.	
Aktuální	informace	jsou	ve	skříňce	na	lékárně.					(h)

  Upozornění cestujícím

Po	dobu	konání	tradiční	pouti	v	Nové	Včelnici	tj.	od	20.	
8.	2011	od	6.	00	hodin	do	21.	8.	2011	20.	00	hodin	bude	

autobusová	zastávka	Nová	Včelnice	–	náměstí	nahraze-
na	zastávkou	Nová	Včelnice-železniční	stanice.

jsem	 rád,	 že	 touto	 cestou	mohu	 zveřejnit	 svůj	 čin	
pro	město	a	spoluobčany.	
Už	je	to	nějaký	čas,	co	chodíme	okolo	vandaly	zni-
čené	informační	tabule	s	mapou,	vedle	autobusové	
zastávky	na	náměstí.	Pohled	je	to	opravdu	pěkný!	
Kontaktoval	jsem	majitele	informačních	tabulí	(Klub	

českých	turistů),	že	zničené	sklo	opravím	z	vlastních	
nákladů.	
Poděkovali	 za	 informaci,	moji	 pomoc	odmítli	 a	do	
týdne	byla	výměna	provedena.	
Někdy	stačí	jen	zvednout	telefon.

Milan Nevšímal

  Vážený pane starosto a zastupitelé,
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  Základní škola

  Setkání s deváťáky

Konec měsíce června znamená i konec devítileté docházky pro žáky základní školy. V letošním roce končí de-
váté třídy dvě.  Jako každý rok, tak i letos jsme zavítali mezi naše včelnické deváťáky, abychom jim položili pár 
otázek. 
Třídní učitelkou v 9. A je Mgr. Květa Zikmundová. 
K našemu rozhovoru nám doporučila ze své třídy tyto 
tři žáky – Lukáše Anděru, Nikolu Burešovou a Moniku 
Jelínkovou. 
Těšíš se, až naposledy zazvoní na základní škole?
Lukáš:	Už	aby	to	bylo,	aby	bylo	za	náma	těch	9	let.
Myslíš si, že je dobře, že se dnes již skoro na žádné 
střední škole nedělají přijímací zkoušky?
Nikola:	Každopádně.	Když	se	dělají	přijímačky,	tak	se	
většinou	všichni	nedostanou	tam,	kam	chtějí.
Sledoval jsi letošní nové státní maturity? Jaký máš 
na ně názor?
Monika:	Maturity	jsem	nesledovala.	Ale	myslím	si,	že	
je	to	takhle	spravedlivější,	když	dělají	všichni	stejnou	
maturitu.
Budeš na základní školu vzpomínat v dobrém?
Nikola:	Jak	na	co,	a	jak	na	koho.	Budu	určitě	vzpomí-
nat	na	to,	co	jsme	společně	zažili.
Je tu poslední měsíc školy, 9 let je pryč. Co ti těch 
9 let dalo?
Monika:	No,	já	nevím.	Určitě	jsem	potkala	nové	ka-
marády,	získala	jsem	nové	vědomosti.
Co ti bude nejvíce scházet po odchodu ze základní 
školy?
Lukáš:	Kamarádi,	vzpomínky,	třídní	paní	učitelka.
Kam budou nyní směřovat tvé kroky?
Lukáš:	Do	Prahy	na	informační	technologii.
A proč zrovna tam?

Protože	tam	mám	známého,	tak	vím,	že	je	to	celkem	
dobrá	škola	a	hodně	tam	naučí.
Těšíš se na novou školu, nové prostředí nebo bys 
raději seděl v lavici tady na základce?
Nikola:	Jak	se	to	vezme,	asi	se	víc	těším	do	Jihlavy	na	
nové	kamarády.	Jdu	tam	na	manažerskou	akademii,	
obor	podnikání.
Myslíš si, že je škola nuda?
Monika:	Jak	kdy.	Někdy	je	to	dobrý	a	někdy	je	to	fakt	
nuda.	Třeba	chemie,	přírodopis	nebo	hudebka	to	je	
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fakt	nuda.	Ale	tělocvik	je	dobrej,	někdy	i	čeština.
A ty jdeš na jakou školu?
Já	 jdu	na	 stavební	průmyslovku	do	Č.	Budějovic	na	
obor	geodézie,	ještě	tam	jde	se	mnou	Míša	Šteflová.
Co děláš ve volném čase?
Nikola:	Nic.	Chodím	s	kamarády	ven.
Jaké	ti	chybí	ve	Včelnici	vyžití?
Lukáš:	 Něco	 na	 zabavení,	 je	 tu	 vcelku	 nuda.	 Třeba	
lepší	koupaliště	nebo	tak	něco.	
A co tě vlastně zajímá?
Já	chodím	hodně	na	atletiku	nebo	sedím	u	počítače.
Holky se přidaly, že jim tu chybí třeba kino.
Myslíš si, že je v pořádku, že dnešní mládež běžně 
pije alkohol a kouří?
Monika:	Ne.
A proč ne?
No	 protože	 když	 nejsou	 plnoletí,	 tak	 je	 to	 špatně,	
i		když	skoro	všichni	dělají	opak.
Myslíte si, že může způsobit závislost i internet?
Všichni:	Ano,	hlavně	facebook.
A vy jste závislí na internetu?
Všichni se víceméně shodli, že ano.
Ještě jsme se dozvěděli, že na střední školu půjde asi 
12 dětí ze třídy, ostatních 6 půjde na učiliště.

Třídní učitelkou v 9.B je Mgr. Blanka Dvořáková. 
V této třídě nám byli doporučeni následující žáci – 
Zuzana Svobodová, Mirka Pilařová, Jiří Šergl a Josef 
Harant. I jim jsme položili naprosto stejné otázky.
Těšíš se, až naposledy zazvoní na základní škole?
Zuzka:	Vůbec,	bude	mi	hrozně	smutno.
Myslíš si, že je dobře, že se dnes již skoro na žádné 
střední škole nedělají přijímací zkoušky?
Jirka:	Asi	jo,	protože	pak	není	tak	těžké	se	někam	do-
stat.	Já	jsem	také	přijímačky	nedělal.	Jdu	na	stavárnu	
(stavební	průmyslovka)	do	Budějovic.
Sledovala jsi letošní nové státní maturity? Jaký máš 
na ně názor?
Zuzka:	Jak	to	probíhalo,	vím	od	sestry.	Asi	je	to	dobře,	
všichni	na	tom	budou	stejně.
Budeš na základní školu vzpomínat v dobrém?
Mirka:	Jo	určitě.	Paní	učitelka	nás	moc	naučila.
Je	tu	poslední	měsíc	školy,	9	let	je	pryč.	
Co ti těch 9 let dalo?
Josef:	Znalosti,	všechno,	kamarády…
Co ti bude nejvíce scházet po odchodu ze základní 
školy?

Jirka:	Spolužáci,	učitelé,	prostě	všechno.
Kam budou nyní směřovat tvé kroky?
Josef:	Já	jdu	do	Budějovic	na	tesaře,	pak	budu	asi	dě-
lat	s	tátou.
Těšíš se na novou školu, nové prostředí nebo bys 
raději seděla v lavici tady na základce?
Mirka:	Možná	se	trošku	těším,	ale	zůstala	bych	raději	
tady.	Půjdu	do	Kamenice	na	zemědělku,	obor	sociální	
pracovnice.
Myslíš si, že je škola nuda?
Zuzka:	Myslím	si,	že	ne.	Ale	stejně	jsou	ve	škole	nej-
lepší	přestávky.
A na jakou školu jdeš ty?
Já	jdu	taky	do	Budějovic	na	zdravotní	lyceum.
Co děláš ve volném čase?
Jirka:	Hraju	hokej.	Já	vlastně	nic	jinýho	nestíhám,	po-
řád	jezdím	na	tréninky	a	v	Budějovicích	budu	s	hoke-
jem	pokračovat.	Vlastně	tam	na	hokej	jezdím	už	teď.
Jaké ti chybí ve Včelnici vyžití?
Josef:	Nějaké	kino,	klub	nebo	něco	kam	by	se	dalo	
chodit.
Myslíš si, že je v pořádku, že dnešní mládež běžně 
pije alkohol a kouří?
Mirka:	Není.
Myslíte si, že může způsobit závislost i internet?
Všichni:	Určitě	jo.
A jste na něm závislí?
Holky:	Jo.
Kluci:	Ne.
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  Naše sportovní úspěchy

Jako	 každý	 rok	 vrcholí	 naše	 sportovní	 snažení	 ve	
dvou	velkých	atletických	soutěžích.	První	 z	nich	 je	
Pohár	 rozhlasu,	 ve	 kterém	 tradičně	 dosahují	 naši	
žáci	 úspěchu.	 Také	 v	 letošním	 roce	 tomu	 nebylo	
jinak.	 Mladší	 žáci	 a	 žákyně	 závodili	 v	 Jindřichově	
Hradci	a	vedli	si	velice	dobře	-	hoši	okresní	kolo	vy-
hráli	a	děvčata	vybojovala	druhé	místo.	Starší	žáci	
a	žákyně	zůstali	věrní	domácímu	stadionu	-	hoši	ob-
sadili	4.	místo	a	děvčata	3.	místo.	V	obou	kategori-
ích	byli	k	vidění	pěkné	výkony.	V	Atletickém	čtyřboji	
jsme	byli	 také	velice	úspěšní	 -	hlavně	v	mladší	ka-
tegorii.	Děvčata	suverénně	zvítězila,	kluci	tentokrát	
skončili	druzí.	Ve	starší	kategorii	naši	žáci	 i	žákyně	
obsadili	5.	místo.	
Dalšího	výrazného	úspěchu	dosáhli	žáci	ve	volejbale	
-	v	okresní	soutěži	zvítězili	a	v	krajském	kole	obsadili	
4.	místo.	
Všem	žákům,	kteří	se	sportovních	soutěží	zúčastnili,	
patří	dík	a	pochvala	za	vzornou	reprezentaci	školy.

V této třídě by mělo jít na střední školu 10 žáků, 7 na 
učiliště a jeden žák stále ještě neví, zda se dostane na 
střední školu nebo bude muset na učiliště. Za zmínku 
ještě stojí, že Daniela Kořínková si pro svou další cestu 
vybrala celkem netradiční uměleckou průmyslovou 
školu v Praze.

Na závěr jsme položili jednu otázku oběma třídním 
učitelkám. Tady je jejich společná odpověď.
Jací jsou dnešní patnáctiletí?
Bohužel,	 jsou	 zkažení	 internetem,	 filmem	 a	 televi-

zí,	 jsou	vulgární	 a	nezodpovědní.	Ale	nemůžeme	 je	
všechny	 házet	 do	 jednoho	 pytle.	 I	 mezi	 dnešními	
patnáctiletými	 se	 najdou	 ti,	 kteří	 jsou	 zodpovědní,	
nejsou	drzí	a	je	s	nimi	dobrá	komunikace.	Všechno	se	
odráží	na	podmínkách,	ve	kterých	vyrůstají.
Pravdou	je,	že	počet	těch	zkaženějších	stále	narůstá.	
Příčina	je	i	v	tom,	že	rodiče	nejsou	schopni	ohlídat,	co	
jejich	děti	doopravdy	dělají.

Redakční rada děkuje všem za rozhovor a přeje devá-
ťákům šťastný vstup do jejich „dospěláckého“ života.

  Červená Lhota

Dne	9.	6.	2011	 jsme	 jeli	 s	1.	 třídou	na	školní	výlet	
na	Červenou	Lhotu.	Jeli	jsme	autobusem	přes	Dešt-
nou	až	na	parkoviště	u	zámku.	Po	svačině	 jsme	šli	
na	prohlídku	zámku	Červená	Lhota.	Bylo	tam	hod-
ně	obrazů.	Také	jsme	prošli	tajnými	dveřmi.	Potom	
jsme	šli	na	divadlo	O	Bajajovi.	Bylo	moc	hezké.	Pak	
jsme	se	nasvačili	v	parku	a	fotili	se.	Koupili	 jsme	si	
zmrzlinu	a	u	stánků	nějaké	věci	domů.	Cesta	zpět	se	
nám	zdála	kratší.	Byl	to	moc	hezký	den.

Adéla Sokolová a Kateřina Vaňásková z 2.A
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Končí	školní	rok	a	zároveň	nastává	období	hlavních	
školních	prázdnin.	Konec	června	je	ve	školství	i	ob-
dobím	hodnocení.
Nechci	nyní	popisovat	vše,	co	se	v	uplynulém	škol-
ním	 	 roce	událo.	Hodnocení	prvního	pololetí	 jsem	
provedl	v	únorovém	čísle	Novovčelnického	zpravo-
daje.	Zaměřím	se	tedy	pouze	na	druhé	pololetí.	Mi-
nulý	článek	 jsem	končil	tím,	že	připravujeme	zápis	
do	prvních	tříd	a	že	po	několika	letech	je	opět	na-
děje	na	dvě	první	třídy.	Bohužel	zůstalo	jen	u	přání.	
K	zápisu	sice	přišlo	38	dětí,	ale	vzhledem	k	velkému	
počtu	 odkladů	 zahájení	 školní	 docházky	 budeme	
mít	opět	pouze	jednu	první	třídu.
Co	důležitého	se	událo	ve	druhém	pololetí?	V	rám-
ci		realizace	projektu	„EU	peníze	školám“		jsme	pro	
žáky	6.	a	7.	 tříd	zajistili	celodenní	preventivní	pro-
gram	rizikového	chování,	nadále	 individualizujeme	
výuku	v	některých	předmětech	formou	dělení	ho-
din,	učitelé	pokračují	ve	vytváření	digitálních	výu-
kových		materiálů,	školu	jsme	vybavili	i	potřebnými	
pomůckami.	 Projekt	 bude	 pokračovat	 i	 v	 dalším	
školním	roce.	Dále	žáci	sedmých	tříd	absolvovali	ly-
žařský	výcvik	v	Krkonoších,	žáci	3.	a	4.	tříd	plavecký	
výcvik	v	 Jindřichově	Hradci.	Pro	 žáky	 jsme	organi-
zovali	 řadu	 exkurzí	 –	 např.	 do	 Jaderné	 elektrárny	
Temelín	 a	 do	 České	 televize	 a	 Českého	 rozhlasu	
v	Praze.	Vhodným	doplněním	výuky	byly	 i	exkurze	
na	skládku	a	třídírnu	odpadu	v	J.	Hradci,	do	keramic-
ké	dílny	v	Děbolíně	a	další.	Proběhla	i	řada	školních	
projektů.	Všichni	žáci	se	zúčastnili	celoškolního	eko-
logicky	zaměřeného	projektu	ke	Dni	Země,	pokra-
čoval	projekt	Můj	velký	kamarád	pro	žáky	1.,	2.,	8.	
a	9.	tříd	a	řada	dalších	menších	projektů,	které	orga-
nizovali	v	rámci	výuky	vyučující	 jednotlivých	před-
mětů.	 Nezapomínali	 jsme	 ani	 na	 kulturu.	 Některé	
třídy	prvního	stupně	navštívili	v	rámci	školních	vý-
letů	divadelní	představení	v	Týně	nad	Vltavou	,	na	
Červené	Lhotě	a	v	J.	Hradci,	proběhlo	představení	
školního	 hudebního	 souboru,	 žákům	 3.	 až	 9.	 tříd		
jsme	 zajistili	 filmové	 představení	 ve	 formátu	 3D	
v	nově	 rekonstruovaném	kině	v	 J.	Hradci.	V	 rámci	
vzdělávacích	 akcí	 se	uskutečnilo	 vystoupení	 agen-
tury	Pernštejni	s	pořadem	o	gotice	a	životě	rytířů,	
navštívili	jsme	zajímavý	cestopisný	pořad	o	Islandu	
v	kině	v	Kamenici	nad	Lipou	a	velkoplošnou	projek-
ci	o	Číně	v	Jindřichově	Hradci.	Již	samozřejmostí	se	

staly	pravidelné	návštěvy	místní	knihovny,	návštěvy	
dopravního	hřiště	a	podobně.
Samostatnou	 kapitolou	 jsou	 školní	 soutěže.	 Ani	
v	 uplynulém	 školním	 roce	 jsme	 nezůstali	 stranou.	
Výrazným	úspěchem	je	1.	místo	v	republice	v	me-
zinárodní	 soutěži	 Matematický	 klokan	 v	 kategorii	
Cvrček,	které	obsadil	 	 žák	3.A	 třídy	Marek	Strnad.		
V	naukových	olympiádách	 si	nejlépe	vedla	 žákyně	
7.	 A	 třídy	 Kateřina	 Kršková,	 která	 ve	 své	 kategorii	
obsadila	 1.	 místo	 v	 okresním	 kole	 matematické	
olympiády.	 Tradičně	úspěšní	 jsme	byli	 ve	 sportov-
ních	soutěžích.	K	těm	nejlepším	výsledkům	patřilo	
1.	místo	 v	okresním	kole	 ve	volejbale	 s	postupem	
do	krajského	kola,	1.	místo	mladších	žáků	a	2.	místo	
mladších	žákyň	v	Poháru		rozhlasu.	Stejně	úspěšně	
si	obě	družstva	vedla	i	v	atletickém	čtyřboji.	 I	naši	
nejmladší	atleti	byli	velice	úspěšní.	 	Naše	družstvo	
vyhrálo	okresní	atletický	trojboj	.	Družstvo	žáků	1.	
stupně	postoupilo	až	do	celostátního		finále	Kinde-
riády	v	Praze	a	Marek	Strnad	ze	3.A	třídy	byl	dokon-
ce	nejlepší	v	běhu	na	60	m.	Všem	našim	úspěšným	
reprezentantům	 patří	 poděkování	 za	 vzornou	 re-
prezentaci	školy	a	našeho	města.
Tradicí	 se	 již	 stala	pravidelná	setkání	bývalých	pe-
dagogických	pracovníků	školy	u	příležitosti	Dne	uči-
telů.	A	protože	čas	opravdu		letí,	na	konci	školního	
roku	rozšíří	jejich	řady	další	náš	kolega	–	pan	učitel	
Mgr.	 Oldřich	 Šívr.	 Na	 škole	 působí	 	 od	 roku	 1976	
především	jako	učitel	tělocviku,	matematiky	a	jako	
výchovný	poradce.	Přitom		na	dvě	volební	období	si	
„odskočil“	 	na	místní	 radnici.	Chtěl	bych	mu	touto	
cestou	poděkovat	 za	dlouholetou	úspěšnou	peda-
gogickou	 práci	 a	 popřát	mu	 do	 dalších	 let	 hodně	
zdraví	a	spokojenosti.
O	 všech	 významných	 událostech	 	 jste	 byli	 pravi-
delně	 informováni	 na	 stránkách	 Novovčelnického	
zpravodaje	 a	 na	webových	 stránkách	 školy.	 Závě-
rem	 bych	 chtěl	 poděkovat	 všem	 žákům,	 učitelům	
i	ostatním	zaměstnancům	školy	za	celoroční	práci,	
vedoucím	zájmových	kroužků	za	čas,	který	věnovali	
dětem,	učitelům	za	přípravu	žáků	na	soutěže	a	člen-
kám	 výboru	 rodičovského	 sdružení	 za	 spolupráci	
a	organizaci	celé	řady	akcí	pro	děti	i	dospělé.	Všem	
žákům	a	učitelům	přeji	pěkné	prázdniny.

Jaromír Hrbek, 
ředitel školy	

  Ohlédnutí za školním  rokem
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  Můj velký kamarád – pasování na čtenáře 

Dne	10.	6.	2011	se	v	městské	knihovně	uskutečnilo	
pasování	našich	prvňáčků	na	čtenáře.
Prvňáčci	plnili	různé	úkoly	na	stanovištích,	kde	jsme	
na	ně	dohlíželi	my	žáci	8.	A.	Vzali	jsme	s	sebou	i	pana	
učitele	Milana	Baštu.	Když	obešli	všechny	stanoviš-
tě,	 byli	 pasováni	 na	 čtenáře.	 Všem	 prvňáčkům	 se	
v	knihovně	moc	líbilo	a	užili	jsme	si	hezké	dopoledne.

Michaela Vaňková a Tereza Dlouhá
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Hlavním	cílem	našeho	výletu	se	stala	Krokodýlí	ZOO	
v	Protivíně.		Ve	velikých	teráriích	zde	chovají	kroko-
dýly,	aligátory	a	jiné	plazy.	Překvapilo	nás	velké	hor-
ko	a	vlhko,	ale	právě	takové	prostředí	se	zvířatům	
líbí.	 V	 inkubátoru	 se	 hřejí	 krokodýlí	 vejce	 a	 hned	

vedle	již	leží	malá	krokodýlí	mimina.	Z	malých	kro-
kodýlků	vyrostou	obrovská	zvířata.	Paní	chovatelka	
zajímavě	vyprávěla	 	a	 trpělivě	odpovídala	na	naše	
otázky.	Protože	se	zde	nesmí	fotit	–	zvířatům	blesky	
vadí,	nemůžeme	Vám	ukázat	žádné	fotografie.	
Fotili	jsme	ale	na	dalších	zajímavých	místech	–	v	mu-
zeu	historických	vozidel	v	Pořežanech	a	v	Pohádko-
vé	čertovské	kovárně	v	Selibově.	
Výlet	se	nám	vydařil,	dozvěděli	jsme	se	mnoho	za-
jímavého	a	zažili	jsme	spoustu	zábavy.	Mohl	by	být	
tipem	na	vaše	prázdninové	cesty.

kolektiv dětí školní družiny	

  Jeli jsme za krokodýly  

  Rok ve školní družině 
Školní	rok	2010/2011	navštěvovalo	družinu	69	dětí	
z	l.	-	5.	třídy	a	4	žáci	z	II.	stupně.	Protože	zde	někte-
ré	 děti	 stráví	 hodně	 času,	 snažíme	 	 se,	 aby	 to	 byl	
čas	 naplněný	 spoustou	 činností,	 her	 a	 nejrůzněj-
ších	akcí.	Při	školní	družině	pracovaly	dva	zájmové	
kroužky	 –	 dramatický	 a	 kroužek	mladých	 zdravot-
níků.	
Naši	 činnost	 zpestřilo	 i	 několik	akcí.	V	 září	 jsme	 si	
popovídali	 se	 strážníkem	 městské	 policie,	 v	 říjnu	
jsme	navštívili	 jindřichohradecké	muzeum	a	výsta-
vu	–	„Hajej,	dadej,	broučku	malej“.
Se	 svými	 kouzly	 za	 námi	 přijel	 kouzelník	 a	 děti	 si	
mohly	vyzkoušet	svůj	kouzelnický	talent.				
Na	vánoční	čas	jsme	připravovali	vystoupení	pro	ro-
diče		„Tančení	sněhových		vloček.“
První	 polovinu	 roku	 jsme	 zakončili	 zájezdem	 do	
Wellnesscentra	v	Třeboni.

Únor	byl	ve	znamení	masopustu	s	koblihovým	po-
hoštěním	a	karnevalovým	odpolednem.	Paní	Zimu	
jsme	 zahnali	 „topením	 smrtky“	 a	 jaro	 přivítali	 tu-
ristickou	 vycházkou.	 Také	 příprava	 pohádkového	
odpoledne	pro	děti	z	mateřské	školy	a	jejich	rodiče	
nám	zabrala	hodně	času.	Malým	dětem	se	odpoled-
ne	 líbilo	 	a	pro	nás	byla	 tato	zdařilá	akce	 	pěknou	
odměnou.		A	najednou	tu	byl	1.	červen	–	Den	dětí	
a	tradiční	cesta	do	cukrárny	na	zmrzlinu.	
Na	závěr	roku	jsme	ještě	podnikli	výlet	do	Krokodýlí	
ZOO		v	Protivíně.
Školní	rok	2010/2011	utekl	jak	voda,	doufám,	že	si	
každý	ze	školní	družiny	odnesl	nějaký	pěkný	zajíma-
vý	 zážitek	 a	 po	 prázdninách	 	 ve	 školní	 družině	 na	
shledanou.	

Jaroslava Šindelářová
vychovatelka ŠD
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  Úspěchy našich nejmladších atletů

  Vystoupení dětí z MŠ 

Dne	 7	 .6.	 2011	 se	 zúčastnilo	 družstvo	 žáků	 naší	
školy	 republikového	 finále	 Kinderiády,	 atletické	
soutěže	žáků	druhých	až	pátých	tříd,	na	atletickém	
stadiónu	Slavie	v	Praze,	kam	postoupilo	z	krajského	
kola	konaného	na	podzim	v	Českých	Budějovicích.	
Družstvo	 ve	 složení	 David	 Holoubek,	 Soňa	 Vaníč-
ková,	Marek	Strnad,	Ilona	Kundrátová,	Radka	Tyše-
rová,	Adam	a	Aleš	Brožkovi,	 Lukáš	Košťiál,	Veroni-
ka	Bočková	a	Klára	Koutníková	obsadilo	25.	místo	
ze	 43	 škol	 z	 celé	 republiky.	 Ještě	 většího	úspěchu	
jsme	dosáhli	ve	výkonech	jednotlivců.	Marek	Strnad	
první	místo	a	David	Holoubek	třetí	místo	v	běhu	na	

60	metrů	a	 štafeta	4	krát	60	m	ve	 složení	Koutní-
ková,	 A.	 Brožek,	 Strnad	 a	 Košťiál	 obsadila	 krásné	
druhé	místo.
O	dva	dny	později,	 tedy	9.	6.	se	toto	družstvo	mla-
dých	 atletů	 zúčastnilo	 okresního	 kola	 v	 atletickém	
trojboji	v	Jindřichově	Hradci.	Zde	potvrdilo	své	kvali-
ty	a	závody	vyhrálo.	V	jednotlivcích	vynikli	Marek	Str-
nad	a	Ilona	Kundrátová		prvními	místy,	Lukáš	Košťiál	
druhým	místem	a	Veronika	Bočková	třetím	místem.
Jmenovaní	žáci	si	zaslouží	pochvalu	za	vzornou	re-
prezentaci	školy	i	města.

Mgr. Jiří Tůma učitel TV

Dne	14.	června	2011	se	uskutečnilo	vystoupení	dětí	
z	mateřské	 školy	u	příležitosti	25-ti	 let	 od	otevře-
ní	naší	školky.	Děti	i	paní	učitelky	si	daly	záležet.	Za	
zdárný	průběh	chceme	poděkovat	panu	Vratislavu	
Hánovi,	 který	 poskytl	 zvukovou	 aparaturu.	 Další	

díky	patří	majitelce	Hotelu	 Jelen	paní	Romaně	Se-
waldové	za	připravený	sál	a	zákulisí,	a	za	bezplatný	
pronájem	 sálu.	 Doufám,	 že	 jste	 se	 všichni	 skvěle	
bavili.

Kamila Svatošová, ředitelka MŠ
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  Fotoreportáž – Dětský den
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Tým starších žáků Nové 
Včelnice, který obsadil 
v krajské 1. A třídě skvě-
lé konečné páté místo. 
Na snímku jsou: Michal 
Vokuš, Jan Šergl, Zdeněk 
Didek, Dominik Tuček, 
Michal Neugebauer, 
Vojta Blažek, Marie Šla-
panská, trenér Martin 
Blažek, David Brus, Mi-
rek Hornát, David Aujez-
decký, David Jaroš, Voj-
ta Hornát, Ondra Blažek 
a Pavel Nečas.

Áčko – I. B třída skupina D
22.	kolo	NV	–	Klikov	6:1
23.	kolo	NV	–	T.	Sviny	5:0
24.	kolo	Chlum	:	NV	3:3
25.	kolo	NV	–	Lomnice	2:2
26.	kolo	Suchdol	–	NV	3:0

Béčko – Okresní soutěž
18.	kolo	NV	–	Kunžak	B	3:5	(Hornát	2,	Petráš)
19.	kolo	Cizkrajov	–	NV	6:2	(Svoboda	2)
20.	kolo	NV	–	Peč	9:0	(Holický	3,	Zikmund	2,	Hornát,	
Berounský	M.,	Zápotoka,	Šlapanský)
21.	kolo	Popelín	–	NV	1:2	(Holický,	vlastní)
22.	kolo	NV	–	Dešná	3:4	(Hornát,	Zápotoka,	Holický)

Dorost – Okresní přebor
16.	kolo	NV	–	Slavonice	3:2	(Jaroš,	Matějka,	Blažek)
17.	 kolo	NV	–	Buk	6:0	 (Šlapanský	2,	Matějka	2,	Be-
rounský	P.,	Blažek)
18.	kolo	Chlum	–	NV	1:11	(Matějka	4,	Jaroš	4,	Klíma	
2,	Kaňka)
19.	kolo	NV	–	Deštná	2:2	(Kaňka,	Miláček)
20.	kolo	Strmilov	–	NV	10:0

Starší žáci – I. A třída skupina C
18.	kolo	Bechyně	–	NV	1:1
19.	kolo	NV	–	Kunžak	4:2
20.	kolo	Lomnice	–	NV	10:2

21.	kolo	NV	–	Suchdol	9:2
22.	kolo	Chotoviny	–	NV	3:3

Mladší žáci – I. A třída skupina C
18.	kolo	Bechyně	–	NV	7:0
19.	kolo	NV	–	Kunžak	4:1
20.	kolo	Lomnice	–	NV	5:1
21.	kolo	NV	–	Suchdol	1:4
22.	kolo	Chotoviny	–	NV	5:2

Starší přípravka – okresní přebor skupina B
16.	kolo	Třebětice	B	–	NV	0:6	(Holoubek	D.	4,	Sýkora,	
Němeček)
17.	kolo	NV	–	Kunžak	4:0	(Brožek,	Koštiál,	Holoubek	
D.,	Němeček)
18.	kolo	Dačice	–	NV	3:3	(Koštiál	2,	Holoubek	D.)

Přípravky mladší – okresní přebor
11.	kolo	Velenice	–	NV	12:0
	
Minipřípravka – Pohár České Velenice
Sestava:	Strašík,	Havlíček,	Školka,	David,	Čepec,	Ba-
lek,	Holoubek	F.,	Velek,	Smejkal,	Valérie	Kubíková
NV	–	Břilice	0:8
NV	–	Stropnice	1:4	(Strašík)
NV	–	Č.	Velenice	1:4	(Havlíček)
NV	–	Třeboň	0:2

  Fotbal

  Výsledkový sportovní servis
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KP 28.5.2011
Základní stupeň
4.	Barbora	Chrpová	58,050
15.	Kristýna	Ziková	54,750
17.	Johanka	Chrpová	53,550
18.	Tereza	Hánová	52,450
Mladší žákyně
7.	Johana	Šímová	56,500
Žákyně „B“
7.	Anna	Šímová	38,850
Juniorky „B“
8.	Aneta	Hrubcová	31,500
10.	Nikola	Hrubcová	29,800
12.	Eliška	Pfaurová	26,550

Přípravky Sezimovo Ústí 18.6.2011
Kategorie I.
6.	Kristýna	Ziková	33,75
13.	Anna	Vyhnálková	25,30
Kategorie II. 2005 a mladší
10.	Natálie	Přibylová	27,35

8.	ročník	fotbalového	turnaje	
o Pohár Města Nová Včelnice 

se	koná	v	úterý	5. července 2011,	
začátek	12.30	hodin.

Jelikož	účast	odřekl	polský	Gornik	Walbrzych	a	pro-
tože	to	bylo	v	době,	když	už	bylo	velmi	složité	zajis-
tit	kvalitní	čtvrtý	tým,	tak	jsme	zvolili	trochu	netra-
diční,	ale	možná	pro	diváka	o	to	zajímavější	řešení.	
Samotného	turnaje	se	zúčastní	-	Slovan	Liberec	(ob-
hájce),	Slavie	Praha	a	SK	Dynamo	České	Budějovice.
Po	 vzájemné	 diskusi	 jsme	 se	 dohodli,	 že	 i	 pro	 ně	
bude	lepší,	když	budou	mít	zajištěny	dva	kvalitní	zá-
pasy,	než	abysme	čtvrtého	účastníka	doplnili	třeba	
z	divize,	tudíž	turnaj	bude	o	třech	účastnících.
Divácké	přízně	si	vážíme,	a	tak	jsme	turnajový	pro-
gram	doplnili	o	exhibiční	utkání	hvězdného	All	Stars	
týmu	proti	výběru	okresu.	Za	All	Stars	tým	nastu-
pují:	 Jan	 Berger,	 Ivan	 Hašek,	 Patrik	 Berger,	 Vláďa	
Šmicer,	Tomáš	Skuhravý,	Jiří	Novotný,	Karol	Dobiáš,	
Pavel	Kuka,	Petr	Vrabec,	Frant.	Štambacher,	Lumír	
Mistr,	 Jiří	 Jeslínek,	Martin	Frýdek,	Horst	Siegl	atd.	
Hrajícím	 organizátorem	 těchto	 akcí	 je	 současný	

sponsorship	manager	FC	Barcelona,	Marek	Vít.
Zhruba	týden	před	akcí	budeme	znát	sestavu,	kte-
rá	 absolvuje	 exhibici	 při	 našem	 turnaji,	 v	 každém	
případě	 to	bude	13-14	 zvučných	 jmen.	 Informace	
o	 tomto	 týmu	najdete	 také	na	www.vyber-hvezd.
cz	a	my	budeme	doplňovat	případné	zajímavosti	na	
našich	klubových	stránkách	-	www.folbal-nv.cz	

Program turnaje:
12,30	-	Slavie	Praha	-	SK	Dynamo	České	Budějovice
14,00	-	utkání	naší	úspěšné	přípravky
14,30	-	Slovan	Liberec	-	poražený	z	I.zápasu
16,00	-	All	Stars	tým	-	výběr	okresu
17,15	-	Slovan	Liberec	-	vítěz	I.zápasu
19,00	-	předání	cen
Samozřejmě	nebude	 chybět	 bohatá	 tombola,	 gri-
lované	 makrely,	 výborné	 klobásy,	 chlazené	 pivo	
a	také	z	loňska	osvědčený	rodinný	fotbálek.	Jelikož	
i	počasí	máme	zajištěné,	 tak	program	na	sváteční	
úterý	5.	července	je	jasný	-	fotbalová	pouť	v	Nové	
Včelnici.

Srdečně zve oddíl kopané   

  Turnaj o Pohár Města Nová Včelnice - 5. 7.

  Gymnastika
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  Cvičení pro všechny

Chybička se vloudila.
V	minulém	čísle	 zpravodaje	 jsme	přinesli	 výsledky	
ze	 závodů	 v	 dětském	 aerobiku,	 omylem	 bylo	 v	 I.			
kategorii	nesprávně	uvedeno	umístění	na	3.	místě,	
správné	pořadí	v	I.	kategorii	je	toto:
1.	Dvořáková	Michaela
2.	Činková	Zuzana
3.	Svobodová	Natálie
4.	Knappová	Tereza
5.	Adamcová	Lucie
Omlouváme	 se	tímto	 jak	Natálce	 Svobodové,	 kte-
rá	v	minulém	čísle	zpravodaje	nebyla	uvedena,	tak	

i	 Terezce	Knappové,	 která	byla	mylně	uvedena	na	
třetí	pozici.
Na	ukončení	 letošního	ročníku	dětského	aerobiku,	
jsme	si	opět	opékali	buřty	a	starší	děvčata	připra-
vila	 pro	 všechny	 nejmenší	 malou	 stezku	 odvahy.	
Těšíme	 se	 zase	 na	 další	 cvičební	 rok,	 který	 začne	
pravděpodobně	20.	září.

Začínáme zase v září
Pro	 všechny	 zájemce	 našeho	 večerního	 cvičení	 –	
začít	bychom	měli	hned	po	prázdninách	ve	čtvrtek	
1.	září	v	19.30	hodin.
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  Atletika

  Dětské rybářské závody

Květen	 a	 červen	 jsou	 měsíce	 atletice	 zasvěcené.	 Do	
tohoto	období	bývá	situováno	nejvíce	atletických	akcí.	
Nejinak	tomu	je	i	v	letošním	roce.
V	 soutěžích	 atletických	družstev	proběhla	 II.	 kola,	 po	
kterých	se	už	výrazně	prosazují	favorizované	kolektivy.
V	kategoriích	starších	žákyň	a	mladších	žáků	i	přes	ab-
senci	několika	chlapců	a	děvčat	patří	čelo	tabulek	druž-
stvům	TJ	NOVÁ	VČELNICE.
Mladší	žákyně	jsou	zatím	třetí,	družstvo	mužů	je	ze	šesti	
účastníků	KP	čtvrté,	mezi	dvanácti	startujícími	družstvy	
v	kategorii	přípravek	jsou	nejmladší	adepti	atletiky	(roč.	
2000	a	mladší)	na	stejném,	tedy	čtvrtém	místě.
Takže	všech	pět	našich	družstev	 je	ve	hře	o	medaile.	
O	konečném	umístění	se	rozhodne	až	v	zářijových	finá-
lových	kolech.
Minulostí	je	už	i	KP	jednotlivců	ve	všech	kategoriích.
Jak	se	naši	atleti	prosadili?
Na	přeboru	dospělých	v	Č.	Budějovicích	naši	závodníci	
na	medailové	posty	nedosáhli,	získali	tři	čtvrtá	místa	–	
Miroslav	Zikmund	ve	výšce,	Jakub	Kraus	v	dálce	a	Lukáš	
Anděra	v	běhu	na	800	m.	Z	KP	juniorů	si	přivezl	dvě	me-
daile	Jan	Starý	–	vyhrál	disk	a	třetí	byl	v	hodu	kladivem.
KP	dorostu	bylo	na	našem	stadiónu,	z	vítězství	se	mohli	
radovat	Jan	Starý	–	kladivo	23,48	m	a	Jára	Kučera,	který	
vyhrál	běh	na	800	m	za	2:20,08.	Dvě	stříbrné	medaile	
patří	 Evě	Biernatové	 -	 za	 výkon	9,67	m	ve	vrhu	koulí	
a	28,53	v	oštěpu.

Dvě	bronzové	medaile	vlastní	Marek	Kolář	–	koule,	disk.
Spolu	s	dorostem	absolvovalo	svůj	KP	i	mladší	žactvo.	
	Přebornické	tituly	v	této	kategorii	získala	Dita	Poslušná	
–	vrh	koulí	8,78	a	Kryštof	Veřtát	–	výška	143	cm.	Dita	
byla	ještě	druhá	na	60	m	překážek.	Dvě	medaile	získal	
i	Dominik	Mareš,	po	jedné	pak	Jakub	Veřtát	a	Josef	Je-
línek.
Starší	žactvo	bylo	letos	na	KP	nejúspěšnější	kategorií.
Po	třech	mistrovských	titulech	získala	dvojice	žákyň
Katka	Jelínková	-	koule,	disk,	oštěp	a	Veronika	Laštov-
ková	–	100	m	př.,	200m	př.	kladivo.	Dva	tituly	patří	Pav-
le	Vodičkové	–	60	m,	150	m	a	Jakub	Kraus	vyhrál	disk.
Prvenství	vybojovala	 i	 štafeta	4x60	m	dívek	 (Kršková,	
Němcová,	Laštovková,	Vodičková).	Po	dvou	stříbrných	
medailích	 přivezli:	 Jára	 Kučera	 –	 výška	 a	 800	m,	 Eva	
Biernatová	–	koule,	disk	a	Katka	Kršková		–	100	a	200	
m	překážek.
Neztratila	 se	 ani	 	 novovčelnická	 přípravka.	 V	 početné	
konkurenci	se	ukázali	jako	nejlepší	Marek	Strnad	–	600	m	
1:52,02	a	Jan	Jelínek	–		výška	125	cm.	Marek	byl	ve	výšce	
druhý!	Dvě	medaile	si	dovezl	Josef	Jelínek	–	kriket	a	me-
dicinbal,	Adam	Vaš	byl	třetím	nejlepším	sprinterem	mezi	
třicítkou	chlapců,	Denisa	Vránová	má	bronz	za	dálku	(390	
cm).	Ke	kladům	patří	 i	čtvrtá	místa	Radky	Tyšerové	na	
600	m	a	Adama	Vaše	na	překážkách.	Stříbro	dívčí	štafety	
(Bočková,	 Tyšerová,	 Šímová,	 Vránová)	 jenom	podtrhlo	
úspěšné	vystoupení	našich	nejmladších.

Dne 7. května 2011 uspořádala MO Českého rybářského svazu Nová Včelnice ve spolupráci s Městem Nová Včelnice 
dětské rybářské závody, které se konaly na rybníku Kozlov.
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  Drazí Boží přátelé

  Trochu absurdity

V	 našem	 životě	 začíná	 krásná	 doba.	 Měsíce	 červe-
nec	a	srpen	jsou	většinou	dobou	dovolených.	Dobrá	
dovolená	 vede	 k	 uklidnění,	 vyrovnání	 rytmu	 života	
a	znovunalezení	jeho	smyslu,	mimo	jiné	také	setkání	
s	krásou.	I	docela	střízlivý	člověk,	utopený	po	celý	rok	
v	 koloběhu	 denních	 povinností,	 pozvedne	 při	 jízdě	
krajinou	občas	zrak	od	volantu,	vyhlédne	z	okna	vlaku,	
zastaví	se	na	procházce	a	řekne:	jaká	je	to	krása!
Chtěl	bych	Vám	dnes	povědět	o	tom,	jak	bychom	neje-
nom	dovolenou,	ale	každý	den	měli	prožít	krásně.	Krá-
sa	je	jednou	z	podstatných	zkušeností	jak	lidského,	tak	
i	křesťanského	života,	protože	si	někdy	pleteme	krásu	

s	luxusem	a	požitkářstvím,	a	proto	ji	ve	jménu	askeze	
odsuzujeme,	jakoby	nás	odváděla	od	Boha.	Ale	to	je	
právě	nedorozumění,	které	je	třeba	odstranit:	Bůh	je	
krása	a	každé	setkání	s	krásou	je	setkáním	s	Ním.
Ale	je	tu	i	krása	přírody,	která	svědčí	o	tom,	že	svět	byl	
nejen	dobře	vymyšlen	co	do	hospodářské	účelnosti,	
ale	že	ho	Bůh	také	miluje.	Kdo	se	setkává	s	krásou,	tj.,	
umí	ji	vidět,	vnímat,	ten	se	blíží	k	Bohu,	ne	sice	rozu-
mem,	ale	přímou	zkratkou	–	srdcem.		
Až	pochopíme,	že	krása	je	jednou	z	bezpečných	a	pří-
mých	cest	k	Bohu,	budeme	usilovat,	aby	naše	chrámy	
vyzařovaly	krásu	Boží	ve	všem	–	až	po	poslední	detaily	

(aneb nejistý pohled do budoucnosti)
Zaujaly	mne	dva	návrhy	našich	ctihodných	zákonodár-
ců:	možnost	dětí	přispívat	na	důchod	rodičům	a	povin-
nost	dětí	postarat	se	o	rodiče	v	hmotné	nouzi.	Hmotná	
nouze,	jak	neosobní!	Takže	trochu	té	absurdity.
Každodenní rande…
Jsme	v	zastrčené	cukrárně	nedaleko	sídliště.	Kovové	
stolky,	nepohodlné	židle	potažené	levnou	koženkou,	
na	 oknech	 plastové	 záclony.	 Unuděná	 prodavačka	
u	 kávovaru	 za	 pultem	 se	 zaujetím	 provádí	 každo-
denní	manikúru.	U	rohového	stolku	sedí	starší,	milý,	
manželský	 pár.	 Na	 první	 pohled	 je	 vidět,	 že	 patří	
k	sobě.	Muž	nejistě	hladí	ruku	své	ženy	a	druhou	ru-
kou	jí	upravuje	límec	u	košile.	Jak	vzrušující,	myslí	si	
prodavačka,	setkávají	se	tu	každý	den.
-	Maminko,	jak	se	máš,	co	je	nového?	Jaký	jsi	měla	den?
-	Ujde	to	táto,	dneska	jsem	uvařila	mladým	něco	dobré-
ho,	snad	budou	spokojeni.	Čas	mi	přitom	utekl	jako	voda.
Přitom	vytahuje	malý	balíček	z	tašky.
-	Vím,	není	to	moc,	ale	upekla	jsem	bublaninu	a	při-
nesla	 jsem	 Ti	 dva	 kousky.	 Je	 měkoučká,	 až	 dojdeš	
domů,	tak	si	pochutnáš.
-	Představ	si	mamko,	já	jsem	opravil,	u	nás	na	chod-
bě,	 skříňku	na	boty,	upadla	u	ní	dvířka.	 Snad	bude	
mít	dcerka	radost	.	Hrál	jsem	si	s	tím	celé	dopoledne.
-	 Tatínku,	 už	 budu	muset	 jít,	 aby	 nezjistili,	 že	 jsem	
byla	dlouho	pryč.
-	Mamko,	zůstaň	ještě	chvilku!	Ještě	jsem	Ti	nevyprá-
věl,	že	mi	dal	zeťák	trochu	peněz.	„Táto,	dejte	si	piv-
ko	na	moje	zdraví“,	povídá.	Myslel	jsem,	že	Tě	pozvu	
na	výbornou	kávičku,	takovou,	jakou	jsme	měli	rádi	
a	k	tomu	moře	šlehačky.

-	Prosím	Vás	slečno!	Dejte	nám	dvě	kávičky	a	k	tomu	
hodně	šlehačky.	Dneska	si	dáme	s	manželkou	do	nosu.
Hezky	potichu	popíjejí	kávu,	pomalu,	aby	déle	vydr-
žela	a	mohli	zůstat	spolu.	Ani	nemluví	,	vychutnávají	
kávu	a	tetelí	se	blahem	z	blízkosti	toho	druhého.
-	Ale	teď	už	opravdu	musím	jít!	Víš	co	taťko?	V	noci	
stejně	 už	moc	 nespíme,	 nad	 ránem	 potichu	 zapnu	
počítač,	 telefonování	 přes	 Skype	 je	 zdarma,	 kvůli	
tomu	mi	mladí	nic	neřeknou,	jsou	slušní.	A	Ty	udělej	
to	samé.	Vstávám	brzo,	takže	si	můžeme	trochu	po-
klábosit,	než	mladí	vstanou.
-	Dobře	mamko,	 zkusíme	 to,	až	 ráno	vyvenčím	psa	
tak	si	zavoláme.
-	Ahoj	drahoušku,	buď	na	sebe	opatrný	a	zítra	zase	
tady	-	chystá	se	k	odchodu	paní.
Muž	jí	pomáhá	vstávat,	políbí	se	zleva	i	zprava	a	paní	
odchází	směrem	k	synovu	domu.
Muž	se	za	ní	dlouze	dívá,	dokud	se	neztratí	v	jedné	
z	 postranních	 uliček.	 Chvíli	 ještě	 zůstává,	 okukuje	
okolí	a	pak	 se	vydá	opačným	směrem,	k	domu	své	
dcery.
Já	doufám,	že	je	to	opravdu	jenom	vize,	ale	dneska	je	
spousta	rodin	s	dětmi,	které	by	nemohly	přijmout	a	
živit	oba	své	rodiče	s	malým	nebo	žádným	příjmem.	
Máme	 přijmout	 takové	 řešení,	 kdy	 se	 rodiče	 roze-
jdou,	jeden	půjde	k	dceři	a	druhý	třeba	k	synovi,	aby	
se	finanční	zátěž	rozdělila?
Každý	hezky	sám,	skromně	a	nenáročně	v	tom	zad-
ním,	malém	pokojíčku.
P.S.	Laskavý	čtenář	nechť	promine,	pokud	tato	vize	
vyzněla	příliš	smutně.

Bohony Rudolf
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a	maličkosti.	Až	pochopíme,	že	setkání	s	krásou	otví-
rá	cestu	k	setkání	s	Bohem,	budeme	chodit	s	očima	
otevřenýma	a	budeme	vidět	stromy	na	ulici,	po	které	
chodíme	do	práce,	kvítka	za	okny	domu,	žilky	v	kame-
nech	dlažebních	kostek,	záhony	růžiček	v	parku	vedle	
cesty.	 Zpravidla	 chodíme	 a	 nevidíme	 a	 nevnímáme	
kolem	 sebe	nic.	 Budeme	 to	 vše	 vidět	 a	 vnímat	 jako	
úsměv	Boží	krásy.	Často	se	lidé	v	duchovních	poradách	
ptají	nás,	kněží,	jak	dosáhnout	v	zátěží	pracovního	dne	
chvilky	setkání	s	Bohem.	Zde	je	návod:	měj	oči	otevře-
né	pro	krásu	kolem	sebe	–	a	co	hezkého	uvidíš,	ber	

jako	dárek	Toho,	jenž	je	sama	Krása.
Pěstuj	 si	 smysl	 pro	 krásu	 doma,	 ale	 nezaměňuj	 to	
s	módností,	 s	 nákladným	 luxusem.	 Fortelná	 skříňka	
na	šití	po	babičce,	 šikovně	udělaná	věc,	kus	starého	
nábytku	nebo	nástroj	denní	potřeby,	kvítko	za	oknem,	
hezká	fotografie,	to	vše	může	mluvit	o	kráse,	jestliže	
se	naučíš	tu	řeč	vnímat.	Smysl	pro	krásu	je	vlastnost	
náboženská.	Pěstuj	ji,	povede	Tě	k	Bohu,	který	je	Krása	
Absolutní.	Po	dobu	prázdnin	se	s	Vámi	se	všemi	loučím	
a	přeji	Vám	všem	krásnou	dovolenou.	

P. Mariusz Klimczuk, Váš služebník a duchovní otec

  Veselé povídky – Eduard Keist
Pochování „Masopustu“
Naše	městečko	Nová	Včelnice	patří	do	kraje,	které-
mu	se	v	národopise	říká:	„Horácko“.	Sice	velké	hory	
u	nás	nejsou,	jen	takové	větrem	rozervané	skalnaté	
kopce,	z	nichž	nejvyšší	je	Čertův	kámen,	vysoký	629	
metrů	nad	mořem	a	to	přece	nic	není.	
Právě	naopak	je	u	nás	hodně	velikých	rybníků,	připo-
mínajících	každému	krajinu	jižních	Čech,	ale	nenechá	
se	 nic	 dělat,	 podle	mapy	 patříme	 na	 Českomorav-
skou	vysočinu,	na	„Horácko“	a	basta.
Nám	Etyňákům	by	to	konečně	nevadilo,	ale	těm	pá-
nům,	co	sbírají	a	odposlouchávají	od	starých	usedlíků	
lidové	písničky	a	staré	obyčeje,	těm	to	právě	dělá	v	hla-
vě	mutaci.	Napíší	si	třebas	nějakou	hodně	starou	pís-
ničku	a	teď	neví,	je	původem	jihočeská,	nebo	horácká,	
či	snad	dokonce	moravská.	A	tak	je	tomu	u	nás	i	s	jed-
ním	 takovým	 tradičním	 veselým	 lidovým	 zvykem,	
s	 	pochováním	Masopustu	o	půlnoci	při	masopustní	
úterní	merendě.	Je	to	právě	taková	místní	zvláštnost,	
ojedinělá	v	kraji	a	možná,	že	i	původní	a	přitom	celé	
to	uspořádání	je	tak	jednoduché	a	přesto	zas	vtipné,	
neurážející	city	člověka	a	tak	lidové	veselé	a	lidské.
Ten	 lidový	 zvyk	 pochovávat	masopust	 se	 udržel	 snad	
v	celém	světě	a	většinou	jsou	to	veselé	průvody	komic-
kých	maškar,	které	v	bujném	veselém	reji	dovádí,	výskají	
a	loučí	se	tak	s	veselým	masopustem,	s	dobou	radová-
nek.	Všude	jsou	ale	ty	průvody	jinak	uspořádané	a	i	u	nás	
v	samotných	Čechách	se	masopust	pochovává	podle	růz-
ných	zvyků,	ale	většinou	s	maškarádou	v	maskách.
A	právě	u	nás	se	udržela	taková	zvláštnost,	že	průvod	
se	obejde	i	bez	maškar	a	je	to	pak	již	skoro	lidová	hra,	
při	které	se	hraje,	mluví	a	zpívá.	Není	to	tak	těžké,	ale	
jak	se	říká,	musí	se	to	zahrát	s	tím	pochopením,	že	tu	

jde	o	starý	lidový	zvyk,	který	je	třeba	beze	změn	udr-
žovat	v	celé	své	původní	podobě.	Je	to	sice	jen	taková	
veselá	komedie,	ale	hrající	osoby	musí	roli	zahrát	tak	
poctivě,	že	nasazená	maska	vážného	obličeje	při	po-
chování	masopustu	musí	zůstat	vážnou,	i	když	se	ko-
lem	dokola	průvodu	všichni	naplno	smějí.
Podávám	tu	proto	na	paměť	popis	celého	tohoto	ma-
sopustního	zvyku,	jak	se	dosud	donedávna	ve	vese-
lém	průvodě	předváděl.
Masopust	se	pochovával	při	poslední	taneční	zába-
vě,	 maškarní	 merendě	 o	 masopustním	 úterý	 před	
Popelcem	a	tímto	dnem	se	též	doba	veselého	Maso-
pustního	křepčení	ukončila.
Tedy	při	merendě	o	masopustním	úterý,	asi	v	11	ho-
din	před	půlnocí,	když	se	muzikanti	zvedli	od	pultů	
a	šli	do	kuchyně	k	večeři,	 to	 již	byl	první	signál	pro	
všechny	tančící,	i	pro	ty	netančící,	kteří	přišli	jen	na	
„čuměnou“,	 že	 se	 již	 dočkají	 veselého	 průvodu,	 na	
který	se	všichni	tolik	těšili.	Kdo	chtěl	účinkovat,	ode-
bral	se	v	této	době	do	malé	šenkovny,	kde	se	průvod	
řadil	a	kde	se	vůbec	všechno	potřebné	připravovalo.
V	sále	se	zatím	všichni	ostatní	rozestoupili	do	kruhu	
podél	zdí	sálu,	obsadili	jeviště,	kde	hráli	předtím	mu-
zikanti	a	každý	si	jednoduše	stoupl	stranou,	aby	bylo	
uděláno	místo	pro	průvod,	ale	též	tak,	aby	sám	dobře	
viděl	a	slyšel,	co	se	všechno	na	sále	bude	dít.
A	už	teď	bylo	veselo,	neboť	někteří	mládenci	obchá-
zeli	s	černým	dřevěným	uhlem	v	ruce	nenápadně	sá-
lem	a	buď	znenadání,	nebo	si	utíkající	děvče	přidrže-
li,	namalovali	jim	začerněným	prstem	křížek	na	čelo,	
„popelec“.	Samozřejmě,	že	i	děvčeti,	které	se	hodně	
bránilo,	při	tom	zápolení	počernili	někdy	i	celý	obličej	
za	velikého	pískotu	a	smíchu.	
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  Výpůjční doba knihovny o prázdninách

  Setkání dětí, knihovnic a starostů Jarošova nad Nežárkou, 
  Kamenice nad Lipou a Nové Včelnice

Pátek	1.	července	 	 	 otevřeno
Sobota	2.	července		 	 zavřeno
Pondělí	4.	července		 	 otevřeno
Od	8.	července	do	16.	července	 zavřeno

20.,	22.	a	23.	července	 	 otevřeno
Od	27.	července	do	30.	července	 zavřeno
Celý	srpen	kromě	20.	srpna	
každou	středu,	pátek	a	sobotu	otevřeno

V	pátek	20.	května	2011	se	uskutečnilo	 již	6.	 spo-
lečné	setkání	starostů,	dětí	a	knihovnic	z	 Jarošova	
nad	Nežárkou,	Kamenice	nad	Lipou,	Nové	Včelnice	
a	Rodínova.	Tentokrát	setkání	probíhalo	v	Jarošově	
nad	Nežárkou.	 	Z	Nové	Včelnice	byly	vybrány	děti,	
které	hrály	divadlo	při	návštěvě	komise	dětské	sou-
těže	Kamarádka	knihovna.	
Tyto	děti	měly	vše	za	odměnu,	avšak	počasí	nám	vů-
bec	nepřálo.	Největší	déšť	jsme	přečkali	v	knihovně,	
kde	na	nás	čekalo	velmi	milé	přivítání	nejen	knihov-
nicí	paní	Kodýmovou,	ale	také	spisovatelkou	Alen-
kou	Ježkovou.	
Jarošovská	knihovna	letos	slaví	výročí	svého	vzniku,	

a	tak	bylo	co	slavit.	Jako	dar	k	výročí	knihovny	jsme	
jim	přivezli	„medvěda“	-		dort	se	znakem	Jarošova.	
Děkujeme	za	jeho	upečení	paní	Antonii	Štanglové.	
Po	udobření	počasí	jsme	se	vydali	po	stopách	jaro-
šovských	pamětí.	Na	tvrzi	nás	čekal	Jaroš	se	svojí	že-
nou	a	malým	synkem.		U	hřbitova	nás	vylekala	žena	
sedmi	 mužů.	 Cestou	 nás	 čekalo	 několik	 zastavení	
s	 povídáním.	 Na	 konci	 putování	 nás	 již	 netrpělivě	
očekávaly	čarodějné	ženy	se	svým	občerstvením	–	
chlebem	na	klacku.	
Čas	bohužel	letěl,	a	tak	jsme	se	vydali	přes	les	do	Lo-
větína	k	vlaku.	A	již	nyní	se	těšíme	na	setkání	sedmé,	
tentokrát	do	Rodínova.
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  8. místo v republice je naše

  Děti čtěte!!!

V	 soutěži	 o	 nejlepší	 knihovnu	 pro	 děti	 Kamarádka	
knihovna	jsme	se	umístili	na	8.	místě	v	celé	republice.	
Tak	takto	jsme	dopadli	ve	3.	ročníku	soutěže	o	nejlepší	
knihovnu	pro	děti.	A	potřetí	mezi	deseti	nejlepšími.	
Není	 to	ale	 jen	úspěch	knihovny,	 je	 to	úspěch	všech,	
kteří	knihovnu	navštěvují.		Veliké	díky	patří	dětem	i	do-
spělým.	Nic	by	se	nedalo	dělat	bez	podpory	ostatních.	
Nešlo	by	to	také	bez	veliké	podpory	vedení	naší	základní	
školy.	Někde	spolupráce	se	školou	vázne	a	u	nás	je	tomu	
právě	naopak.	Jen	za	poslední	dva	měsíce	probíhaly	dvě	
výtvarné	soutěže	pro	děti	–	Lesy	a	příroda	kolem	nás	a	
Medová	včelnice.	Již	nyní	mohu	prozradit,	že	mě	děti	
svými	výtvory	velmi	mile	překvapily.	Těšte	se,	o	pouti	se	
budeme	mít	opravdu	na	co	dívat.	A	jako	členka	poroty	
to	budu	mít	v	rozhodování	velmi	těžké.	Přijďte	se	podí-

vat,	jeden	výtvor	je	lepší	než	druhý.	
Další	větší	akcí	byla	soutěž	tříd	i	jednotlivců	Kamará-
di	moudrosti.	Po	20	výpůjčních	dní	čekalo	na	děti	20	
soutěžních	otázek,	za	které	dostávaly	děti	body.	Další	
body	získávaly	za	vypůjčené	(a	přečtené)	knížky.	Pré-
miové	body	mohla	třída	získat	za	návštěvu	knihovny	
svého	 třídního	učitele	 a	dalších	20	bodíků	přičíst	 za	
svůj	třídní	časopis.
Nic	by	se	neobešlo	také	bez	spolupráce	členů	kulturní	
komise,	bez	našich	hasičů,	sdružení	rodičů	nebo	sva-
zu	žen.	 	Nedalo	by	se	nic	dělat	bez	našich	sponzorů.	
A	také	bez	spousty	lidí,	na	které	jsem	zde	zapomněla.	
A	teď	už	musíme	doufat,	že	uspějeme	v	příštích	letech	
a	všichni	se	dočkáme	nové	knihovny.	Snad	nezůstane	
jenom	u	přání.	

I	 když	 se	 to	nezdá,	děti	čtou,	ale	přece,	aby	 tomu	
tak	 bylo	 ve	 větší	míře,	 uskutečnil	 se	 tento	 rok	 již	
2.	 ročník	 festivalu	 Děti,	 čtěte.	 Festival	 se	 konal	
v	pátek	3.	června	2011	v	Památníku	národního	pí-
semnictví	pod	záštitou	paní	Livie	Klausové,	ministra	
kultury	a	ministra	školství.	Paní	Livie	Klausová	měla	
tento	festival	také	zahajovat,	ale	na	poslední	chvíli	
se	omluvila.	Naše	děti,	Tereza	Bočková,	Martin	Car-
da,	 Eliška	 Davidová,	 Valérie	 Holovčáková	 a	 Lenka	
Chmelová,	měly	tu	čest	představit	postavičky	Vác-
lava	 Čtvrtka	 –	 Křemílka,	 Vomochůrku,	 Rumcajse,	
Manku	 a	 makovou	 panenku.	 Mým	 úkolem	 v	 roli	

motýla	 Emanuela	 bylo	 úvést	 knihu	 Radka	Malého	
Kam	až	smí	smích.	A	děti	mi	v	tom	skvěle	pomáhaly.	
Pochvalu	si	také	vysloužily	od	hlavní	dramaturgině	
Památníku	národního	písemnictví,	nejen	za	své	he-
recké	 výkony,	 ale	 za	 to,	 jak	 jsou	 hodné.	 	 Přečkaly	
skvěle	 i	 velmi	únavnou	cestu	 zpět.	Nazpátek	 jsme	
jeli	z	Prahy	bohužel	ve	velké,	dlouhé	koloně	a	snad	
na	sekundy	jsme	stihli	vlak	v	Jindřichově	Hradci.	Ani	
velmi	teplé	počasí	nás	neodradilo	od	plánu	navštívit	
děti	v	dětském	domově	v	Kamenici	nad	Lipou.	Děti	
z	dětského	domova	již	znají	našeho	motýla	Emanu-
ela	a	další	postavičky	pro	ně	budou	překvapením.		
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  Pasování prvňáčků

  Kamarádi moudrosti

3.	 ročník	 projektu	 Už	 jsem	 čtenář	 –	 Knížka	 pro	
prvňáčka,	 který	 podporuje	 Ministerstvo	 školství,	
mládeže	 a	 tělovýchovy	 v	 rámci	 rezortního	projek-
tu	 Podpora	 čtenářské	 gramotnosti	 naši	 prvňáčci	
slavnostně	ukončili	pasováním	na	čtenáře.	Aby	jim	
snad	nebylo	v	knihovně	samotným	smutno,	přivedli	
si	s	sebou	osmáky.	Do	knihovny	přišli	nejen	na	pa-
sování,	ale	také	si	zasoutěžit,	namalovat	si	Křemílka	

a	 Vochomůrku,	 poskládat	 puzle	motýla	 Emanuela	
nebo	spočítat	Ferdy	mravence.	Na	konci	 je	čekalo	
slavnostní	pasování	mečem.	Jako	odměnou	jim	byla	
knížka	Zmizelá	škola,	pasovací	listina	a	placka	s	ná-
pisem	Už	jsem	čtenář.	Děti	si	ve	třídě	vyberou	ob-
rázek	na	svojí	průkazku	do	knihovny.	Pochvala	patří	
nejen	 jim,	 ale	 také	osmákům.	Výborně	 spolu	 spo-
lupracují	a	určitě	budou	spolu	pracovat	i	příští	rok.		

Jak	to	všechno	dopadlo?
Nejlepší	třída	7.	A	s	paní	učitelkou	Jitkou	Sedlákovou
Nejlepší	třídní	časopisy	7.	A	a	7.B	
Nejlepší	jednotlivci
1.	místo	 Lenka	Chmelová	 7.	A	 76	bodů
2.	místo	 Eliška	Davidová	 4.	A	 51	bodů
3.	místo	 Samanta	Kundrátová	 5.	A	 45	bodů
4.	místo	 Martin	Carda	 6.	A	 34	bodů
5.	místo	 Veronika	Berounská	 7.	A	 32	bodů

6.	místo	 Kritýna	Císařová	 7.	A	 30	bodů
7.	místo	 Valérie	Holovčáková	 5.	A	 29	bodů
8.	místo	 Petra	Neméthová	 4.	A	 28	bodů
9.	místo	 Tereza	Bočková	 7.	A	 26	bodů
10.	místo	 Tereza	Mašínová	 7.	B	 18	bodů

Nejlepší	třída	obdrží	ke	konci	školního	roku	sladkou	
odměnu	-	dort.	
Nejlepší	jednotlivci	obdrží	knižní	odměnu.	
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Muzeum
1.	–	29.	7.	 -	POTULNÁ POHÁDKOVÁ ZEMĚ - loutky	
Vítězslavy	Klimtové	(v	rámci	festivalu	Hračkobraní)
1.	 –	 27.	 8.	 - Hana JINDERLOVÁ, Zdeněk BÁRTA – 
OBRAZY - výstava	obrazů	jihočeských	výtvarníků
31.	8.	v	17	hodin	–	Zbraně - Zahájení	výstavy

Kamenické kulturní léto
Sobota	2.		července	-		Slavnosti města 
-	 10.30	 hodin start Cannondale MTB maratonu                                
-	 13.15 velký zábavný program -	 účinkují	 žáci	
MtŠ,	 ZŠ,	 ZUŠ	 Kamenice	 nad	 Lipou,	 taneční	 soubor	
Podskaláček,	 soubor	 Rebelky	 ze	 Štítné,	 soubor	
z	 partnerského	 města	 Šmigiel,	 Třehusk	 –	 písničky	
ze	 Staré	 Prahy,	 K2	 z	 Hradce	 Králové,	 Rock	 n’Roll	
Club	 Elvis	 z	 Jihlavy,	 George	 &	 Beatovens,	 Strahov	
–	 rocková	 kapela	 z	 Prahy,	 Rybičky	 48	 Kutná	 Hora,	
zábavné	 atrakce	 pro	 děti,	 občerstvení,	 ohňostroj	 -	
sportovní	stadion
Pátek	8.	července	v	19.30	hodin	- Ej srdénko moje
Středa	13.	–	17.		července	-	Hračkobraní
Sobota	23.	července	-		19.30	hodin - Passage
Neděle	31.	července	v	19.30	hodin	
- Koncert Kvarteta Martinů
Sobota	6.	srpna	v	17	hodin - Malá kapela
Pátek	12.	srpna	v	19.30	hodin - JUDr. Ivo Jahelka
Neděle	 28.	 srpna	 v	 17	 hodin - SLAVNOSTNÍ 
KONCERT pořádaný	k	příležitosti	zakončení	Letních	
žesťových	kurzů	Žďár.

Kino
Sobota	9.	července	ve	20	hodin - Román pro muže
Sobota	16.	července	ve	20	hodin - Nevinnost 
Sobota	23.	července	ve	20	hodin	-	Odcházení 
Středa	30.	července	ve	20	hodin	-	Westernstory 
Sobota	6.	srpna	ve	20	hodin - Občanský průkaz
Sobota	13.	srpna	ve	20	hodin - Autopohádky
Sobota	20.	srpna	ve	20	hodin - CZECHMADEM@N

PROGRAM KINA STŘELNICE
1.	pátek	17.00	a	20.00 - TRANSFORMERS 3
2.	 sobota	 a	 3.	 neděle	 16.30	 a	 20.00	 - PIRÁTI 
Z KARIBIKU: NA VLNÁCH PODIVNA
7.	čtvrtek	a	8.	pátek	17.00	a	20.00 - ÚTĚK ZE SIBIŘE
9.	sobota	a	10.	neděle	17.00	a	20.00 - V PEŘINĚ
14.	čtvrtek,	15.	pátek,	16.	sobota,	17.	neděle	16.30	
a	20.00	- HARRY POTTER A RELIKVIE SMRTI – ČÁST 2
21.	čtvrtek	a	22.	pátek	17.00	a	20.00	- LIDICE
23.	sobota	a	24.		neděle	17.00	a	20.00	- ŽENY SOBĚ
28.	čtvrtek	a	29.	pátek	17.30	a	20.00	-	HANNA
30.	sobota	a	31.	neděle	17.00	a	20.00	- JANA EYROVÁ

PŘEHLED KULTURNÍCH POŘADŮ
Pátek	1.	7.	19.00	–	21.00,	Náměstí	Míru	
- LETNÍ KONCERT (PiňaKoláda, Bez Záruky)
Sobota	2.	7.	10.00,	Masarykovo	náměstí	
- PROMENÁDNÍ KONCERT (Řečická kapela)
Pondělí	4.	7.	21.00,	Kostel	sv.	Jana	Křtitele
- MAGICKÁ VIOLA PETRA PŘIBYLA – VII 
- NOČNÍ KONCERT PŘI SVÍČKÁCH
Úterý	5.	7.	18.00,	Kostel	sv.	Jana	Křtitele	
- SVÁTEČNÍ KONCERT TRUMPET TUNE
Pátek	8.	7.	a	Sobota	9.	7.	21.30,	zámek	–	III.	nádvoří	
- William Shakespeare ZKROCENÍ ZLÉ ŽENY
Středa	13.	7.	19.19,	Atrium	ve	dvoře	Langrova	domu	 
- VEČER BEZ ŠKATULEK (Kamila Horáková, 
sourozenci Pillerovi, duo Jen tak tak a další)
Čtvrtek	14.	7.	16.00,	Křížová	chodba	minoritského	
kláštera	- PAVEL PIEKAR - DUCHOVNÍ PROSTORY
Čtvrtek	14.	7.,	Pátek	15.	7.,	Sobota	16.	7., 
- FOLKOVÁ RŮŽE 2011
Neděle	17.	7.	18.00,	Zámek	- ROCK´N´ROSE
Pátek	 22.	 7.	 19.00	 –	 21.00,	 náměstí	Míru.	 - LETNÍ 
KONCERT (Tereza Chovítová & Petr Pokovba, host  
Petr Müller, JF Kolektiv)
Sobota	 23.	 7.	 14.00	 –	 18.00,	 Minoritský	 klášter	 -	
FOLKLÓRNÍ FESTIVAL JIHOČESKÝCH SOUBORŮ
Sobota	 23.	 7.	 21:00,	 22:00,	 23:30,	 - NOČNÍ 
PROHLÍDKY HRADEM A ZÁMKEM S BÍLOU PANÍ
Čtvrtek	28.	7.	19.00,	Zámek	-	Rondel	
- JAROSLAV HUTKA

  Jindřichův Hradec 

  Kulturní přehled

  Kamenice nad Lipou

Pátek	 29.	 7.	 19.00,	 Národní	 muzeum	 fotografie	 - 
JAZZOVÁNÍ V JEZUITSKÉ KOLEJI
Sobota	30.	7.	21.00,	Vydří	u	J.	Hradce	–	hostinec	Jana	
Pána		- 13. JAZZOVÁ NOC 
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  Řádková inzerce

Prodám zrekonstruovaný byt 2 + 1	 v	Nové	Včelni-
ci.	 Byt	 se	 nachází	 v	 prvním	patře	 zděného	bytové-
ho	domu.	Součástí	bytu	je	balkon,	dva	sklepy,	nová	
kuchyňská	 linka	včetně	 spotřebičů	 (el.	 deska,	 trou-

ba,	 myčka).	 Výhodou	 je	 klidná	 lokalita,	 parkování	
před	domem,	obchod	se	smíšeným	zbožím	50	m	od	
domu,	zastávka	autobusu	300	m.	Byt	bude	připraven	
k	prodeji	v	říjnu	2011.	Info	na	tel.:	723	924	607

  Česká hornová legenda

Bude	řeč	o	Janu	Václavu	Stichovi,	později	nazývaném	
Punto.	 Tento	 legendární	 hornista	 ohromil	 nejen	
svou	brilantní	technikou,	ale	i	čistotou	tónu.	Narodil	
se	 28.	 září	 1746	 v	 Žehušicích	 jako	 syn	 kočího	 na	
žehušickém	panství	hraběte	J.	J.	Antonína	z	Thunu	
a	 Hohensteinu.	 Jako	 mladý	 nadějný	 muzikant	 byl	
poslán	do	Prahy	do	učení,	kde	se	učil	hrát	na	lesní	
roh	 u	 J.	 Matějky	 a	 pak	 u	 J.	 Šindeláře	 v	 Dobříši.	
V	 roce	 1763	 byl	 vyslán	 do	 Drážďan,	 kde	 se	 od	
K.	 Houdka	 naučil	 zcela	 nové	 technice	 hraní	 a	 to	
krytí.	 Zde	 bych	 vysvětlila,	 že	 nástroj	 byl	 zcela	 bez	
mechaniky,	 jen	zatočená	trubka	a	aby	bylo	možné	
zahrát	řadu	tónů	(stupnici),	bylo	třeba	některé	tóny		
nějakým	 způsobem	 ucpat	 v	 ruztrubu	 neboli	 krýt.	
A	takto	vyučen	se	vrátil	do	Čech,	kde	sloužil	hraběti	
Thunovi,	 ovšem	 s	 údělem	 sluhy	 nebyl	 spokojen,	
protože	věděl,	že	ve	světě	by	měl	šanci	se	uplatnit	
jako	 sólový	 hráč	 a	 	 tak	 se	 rozhodl	 utéct.	 Využil	
zmatku	po	koncertě	roku	1768	a	tajně	uprchl.
Když	 se	 o	 tom	 hrabě	 dozvěděl,	 nakázal	 svým	
sluhům,	 aby	 Sticha	 dopadli	 a	 vyrazili	 mu	 přední	
zuby,	 a	 tak	 ukončili	 jeho	 kariéru	 virtuosa	 na	 lesní	
roh.	Naštěstí	se	nepodařilo	ho	chytit	a	zanedlouho	
bylo	slyšet	o	nové	hvězdě,	která	si	 říkala	Giovanni	
Punto,	 byl	 to	 právě	 Stich,	 který	 vystupoval	 pod	
tímto	jménem,	je	to	zkomolený	překlad	jeho	jména	
(steh	=	it.	Punto).		Punto	sloužil	u	významných	pánů	
v	Německu,	 v	Anglii	 i	 ve	 Francii,	 setkal	 se	 s	W.	A.	
Mozartem,	a	dokonce	vystupoval	s	mladým	L.	van	
Beethovenem,	který	pro	něj	napsal	 Sonátu	op.	17	
pro	lesní	roh	a	klavír.
Jan	Václav	Stich-Punto	se	do	dějin	zapsal	jako	virtuos	
na	lesní	roh	i	jako	skladatel.	Jeho	památka	je	uctívána	
právě	v	Žehušicích	na	hornových	slavnostech.

Současným	výjimečným	
hornistou	 je	 Ondřej	
Vrabec.	 Tento	
talentovaný	 hráč,	 který	
se	narodil	v	Táboře	roku	
1976,	 začal	 svou	 dráhu	
u	 paní	 učitelky	 Šárky	
Kvičínské	 v	 Sezimově	
Ústí,	 dále	 studoval	 na	
Pražské	 konzervatoři	
u	 pana	 prof.	 Bedřicha	
Tylšara	 (vynikající	
pedagog	 a	 dlouholetý	
člen	České	filharmonie).	
Již	 na	 konzervatoři	
Ondřej	Vrabec	vynikal	svou	pílí	a	ve	svých	sedmnácti	
letech	 se	 stal	 prvním	hornistou	České	filharmonie	
a	později	 i	 sólohornistou.	Ondřej	vystupuje	sólově	
po	 celém	 světě	 	 s	 různými	 ansámbly.	 Neméně	
úspěšný	 je	 v	 oboru	 dirigování,	 ve	 kterém	 je	
absolventem	na	AMU	v	Praze.
Jsem	 velmi	 poctěna,	 že	 Ondřej	 přijal	 mé	 pozvání	
do	Nové	 Včelnice	 a	 spolu	 s	 hornistkami	 z	 Pražské	
konzervatoře,	 JAMU	 a	 AMU	 zahraje	 Weberův	
unikátní	 sextet.	 Můžeme	 se	 také	 těšit	 na	 sólové	
kusy	právě	v	podání	Ondřeje	Vrabce.
Významnou	 část	 programu	 tvoří	 Hubertská	 mše	
v	podání	šesti	 lesních	rohů	a	sboru,	 tato	mše	byla	
psána	k	oslavě	sv.	Huberta,	patrona	lovu.

Svatováclavský koncert se koná v pátek 23. 9. 2011 
v kostele v Nové Včelnici.

Kristýna Ratajová, 
studentka Pražské konzervatoře a JAMU Brno
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KAMENICTVÍ

SEVERA KAREL
• VÝROBA A MONTÁŽE POMNÍKŮ, RÁMŮ

A KRYCÍCH DESEK
• ZHOTOVENÍ ZÁKLADŮ POD POMNÍKY

• PRODEJ HŘBITOVNÍCH DOPLŇKŮ
• ZHOTOVENÍ NÁPISŮ A PŘÍPISŮ

• PEČÍCÍ KAMENY

PELHŘIMOV                KAMENICE NAD LIPOU
Křemešnická   1946                           Po tel. dohodě
Tel: 565 323 360                    Tel: 565 323 360

777 162 132                            777 162 132

!!!ZAJÍMAVÉ CENY, PRVOTŘÍDNÍ KVALITA,
PRODLOUŽENÁ ZÁRUKA!!!

ZAVOLEJTE, ZAKÁZKU PŘIJEDEME 
SJEDNAT OSOBNĚ

KRE JČOVST VÍ
Miloslava Přibylová

Vlčetínec 4
Provádím veškeré krejčovské 

práce, opravy i přešívání.
Vše kvalitně a za příznivé ceny!

Šaty od 500 Kč
Sukně od 300 Kč
Kalhoty od 380 Kč
Sako od 600 Kč
Halenka od 360 Kč

Výměna zipu kalhot, 
sukně od 70 Kč
Výměna zipu bundy 
od 90 Kč

Tel. :  603 550 903
Po tel. dohodě kdykoliv i o víkendech
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PRODEJNÍ DOBA:
Po-Pa: 6.30 - 18.00, So: 7.00 - 12.00

NEDĚLNÍ PRODEJ:
8.00 - 11.00

Každý den čerstvé pečivo z náší pekárny!!!

Mléko trvanlivé polotučné 1 l ...................13,50
Milkin čerstvé mléko 1l super cena!! .....13,90
Milkin jemný tvaroh 250 g .........................12,90
Eidam 30% 1 kg super cena !!!.................99,90
Lipánek MAXI 130 g různé druhy.............12,90
Dobrý táta 140 g  různé příchutě .............. 7,90
Zott zakysaná smetana 180 g ..................... 7,90
Mozzarella 125 g ............................................14,90
Listové těsto 500 g ........................................18,90
Junior salát 1 kg super cena !!! ................39,90
Uzená kýta bez kosti 1 kg ...........................99,90
Tenké párky 1 kg ............................................49,90
Šunka hranatá standard KLASA 1 kg ......... 99,-
Párky 1 kg ............................................................ 45,-
Sedlácký salám 1 kg super cena!! ...........69,90
Poličan 1 kg................................................... 129,90
Kuřecí stehna 440 g super cena !!! .........24,90
Kuřecí játra 500 g ...........................................19,90

Drůbeží sekaná 500 g super cena !!! .....19,90
Míša 55 ml různé druhy ................................. 8,90
Filety z Aljašské tresky 400 g .....................44,90
Vánočka s rozinkami 400 g ........................24,90
Coca Cola 2,5 l .................................................27,90
Mattoni ochuc. 1,5l super cena !!! ............ 9,90
Pivo Regent světlý výčepní 0,5 l ................. 5,90
Pivo Regent světlý ležák  0,5 l ..................... 8,90
Cif 250g různé druhy ....................................29,90
Attack sušenka 30g  různé příchutě ......... 2,90
Ola trubičky 160g  různé příchutě ...........17,90
BE BE rodinné balení 130 g různé druhy 13,90
Káva Prima 100g ............................................15,90
Káva Jihlavanka standard 500 g ...............56,90
KV jahodová 205 super cena !! .................. 9,90
Tyčinka FIT 30g různé příchutě .................. 6,90
Vepřové ve vl. Šťávě 500 g ..........................25,90
Dolly jahoda multivitamín 1 l ....................13,90

V letákové akci od od 4. 7. do 17. 7. 2011 mimo jiné nabízíme: 

  Zákazníkům také nabízíme možnost vybírání peněz prostřednictvím  
platební karty - cash back. Také si u nás můžete dobít mobilní telefon. 

Stáčené víno za super cenu 49,90 za 1 l.

Víkendová nabídka: 7. 7. - 10. 7. 2011                  Kuřecí čtvrtky zadní mr.  500 g ...... 23,90

POTRAVINY
Na Hliněnce 479, Nová Včelnice

Každý měsíc losujeme tři zákazníky, kteří ve věrnostní soutěži vyhrávají 
nákup zdarma ve výši 900,- , 600,- a 300,- Kč. Bližší informace obdržíte na prodejně.

Těšíme se na Vaši návštěvu!

FLOP JE VAŠE JISTOTA  !
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